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 40שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 04.07.2021 מיום

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע  - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה - מר זכריה ניסן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 
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o מועצהחברת  - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - ניסים מר ארז 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o חשבת העירייה - גב' אסתי וייסלר הרצוג 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o מנהל מחלקת הספורט - מר עצמון קצב 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 
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 היום:על סדר 

 .דברים לזכרו של שלומי תמם ז"ל 

ל"קריית  כהן סי'גשינוי שם שכונת  –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -הצעה לסדר  .1

 בנימין נתניהו".

עמוס קריאת שמות רחוב ע"ש  –בנושא  של חבר המועצה יעקב מזרחי -הצעה לסדר  .2

 ירושלמי ומוטי ששון.

 הכשרת גינות עבור ילדים אלרגיים. -בנושא של חבר המועצה שי קינן  -הצעה לסדר  .3

 חולון. הנפקת תווי חניה לתושבי -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -שאילתא  .4

 פתיחת רח' מרבד הקסמים. -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא -שאילתא  .5

 שבט עתיד. –של חברת המועצה שני כהן בנושא  -שאילתא  .6

 עלויות קייטנות הקיץ. –ן בנושא של חברת המועצה שני כה -שאילתא  .7

 סקר ברזיות ציבוריות. –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .8

 שאלת המשך. סקר ברזיות ציבוריות –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .9

 תוכן חינוכי איכותי בקייטנות. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .10

 אירועי שבוע הספר בחולון. –המועצה שחר האס בנושא  של חבר -שאילתא  .11

רכבת  הטבות לעסקים שיפגעו מעבודות –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .12

 הקלה.

 צל במרחב העירוני. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .13

 אישור מועצת העיר למחיקת חובות בהסדרי פשרה. .14

 .2021ם( )תיקון( התשפ"א אימוץ חוק עזר לחולון )החזקת מקלטי .15

 -מועצה דתית חולון  -חוות דעת משפטית אישור חוזה למתן זכות שימוש עיריית חולון  .16

 מקוואות.

אנוש עמותה לנפגעי  -חוות דעת משפטית אישור חוזה למתן זכות שימוש עיריית חולון .17

 חולון. 57רח' פרופסור שור  65חלק מחלקה  6779נפש גוש 

 .2022שנת  –ותות כללי תבחינים לתמיכות בעמ .18

 .2022שנת  –תבחינים לתמיכות בעמותות ספורט  .19
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 .PAYאישור מועצה לצפייה והקלדה בחשבון לאומי  .20

 מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה. .21

 .2021מרץ  –אישור ועדת השקעות לתקופת ינואר  .22

 -עד  חודשים 12 -לבורנטית בתיכון אילון ל -הארכת שירות העובדת הגב' כגן צביה  .23

31/8/2022. 

חודשים עד  12 -מורה לכימיה בתיכון אילון ל -הארכת שירות העובדת הגב' לילייב לאה  .24

 ,)מצ"ב(.31/8/2022 -

חודשים עד  12 -מורה לפיזיקה בתיכון אילון ל -הארכת שירות העובד מר פולנסקי מרק  .25

 ,)מצ"ב(.31/8/2022 -

חודשים  12 -מורה למתמטיקה בתיכון אילון ל -הארכת שירות העובד מר גרבר ויקטור  .26

 .31/8/2022 -עד 

 .31/3/2022חודשים עד  6 -הארכת שירות העובד מר מונל לייבה מנהל מערך פרויקטים ל .27

 18למשך  12/2021 -הארכת שירותו של מר יוסי טרפון עובד בדיאלוג בחשיכה החל מ  .28

רון מוסיקה אומנות ומחול חודש, אושר בישיבת דירקטוריון של החברה לפיתוח תיאט

 בע"מ.

 .2022סוף חודש יוני  הארכת שירות חני חסון למשך שנה עד .29

 .2022סוף חודש יוני  הארכת שירות רחל קורל למשך שנה עד .30

 .2020לשנת  4אישור דו"ח רבעוני  .31

 .2021לשנת  1אישור דו"ח רבעוני  .32

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .33

 עדכון. – 2021*תקציב רגיל לשנת  .34

 רים."אישור תב .35

 שכר בכירים. 30%מינוי מר טל קירשנבאום לנהג ראש העיר, משרת אמון, בשכר עד .36

 מינויו של עו"ד אברהם יקוטי כחבר וועדת ביטחון במקום מר שי קינן. .37

 מינוי חבר המועצה מר שי קינן כחבר בוועדת מכרזים במקום שירלי לביא ציון. .38

 ופנאי מוטי ששון, איריס צור.העירייה בהנהלת רשת קהילה  אישור נציגי .39
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ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 534פרוטוקול מס'  40

ל"קריית  כהן סי'גשינוי שם שכונת  –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -הצעה לסדר  .1

 בנימין נתניהו".

עמוס קריאת שמות רחוב ע"ש  –בנושא  של חבר המועצה יעקב מזרחי -הצעה לסדר  .2

 ירושלמי ומוטי ששון.

 הכשרת גינות עבור ילדים אלרגיים. -של חבר המועצה שי קינן בנושא  -הצעה לסדר  .3

 הנפקת תווי חניה לתושבי חולון. -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -שאילתא  .4

 פתיחת רח' מרבד הקסמים. -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא -שאילתא  .5

 שבט עתיד. –צה שני כהן בנושא של חברת המוע -שאילתא  .6

 עלויות קייטנות הקיץ. –של חברת המועצה שני כהן בנושא  -שאילתא  .7

 סקר ברזיות ציבוריות. –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .8

 שאלת המשך. סקר ברזיות ציבוריות –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .9

 תוכן חינוכי איכותי בקייטנות. –חר האס בנושא של חבר המועצה ש -שאילתא  .10

 אירועי שבוע הספר בחולון. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .11

רכבת  הטבות לעסקים שיפגעו מעבודות –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .12

 הקלה.

 צל במרחב העירוני. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .13

 ברוב קולות את אישור מועצת העיר למחיקת חובות בהסדרי פשרה.מועצת העיר אישרה  .14

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אימוץ חוק עזר לחולון )החזקת מקלטים( )תיקון(  .15

 .2021התשפ"א 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוות דעת משפטית אישור חוזה למתן זכות שימוש  .16

 ואות.מקו -מועצה דתית חולון  -עיריית חולון 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוות דעת משפטית אישור חוזה למתן זכות שימוש  .17

 57רח' פרופסור שור  65חלק מחלקה  6779אנוש עמותה לנפגעי נפש גוש  -עיריית חולון

 חולון.
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 .2022שנת  –מועצת העיר אישרה ברוב קולות את תבחינים לתמיכות בעמותות כללי  .18

 .2022שנת  –ב קולות את תבחינים לתמיכות בעמותות ספורט מועצת העיר אישרה ברו .19

 .PAYמועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור מועצה לצפייה והקלדה בחשבון לאומי  .20

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה. .21

 .2021מרץ  –ינואר מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור ועדת השקעות לתקופת  .22

לבורנטית  -מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות העובדת הגב' כגן צביה  .23

 .31/8/2022 -עד  חודשים 12 -בתיכון אילון ל

מורה  -מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות העובדת הגב' לילייב לאה  .24

 )מצ"ב(. ,31/8/2022 -חודשים עד  12 -לכימיה בתיכון אילון ל

מורה  -מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות העובד מר פולנסקי מרק  .25

 )מצ"ב(. ,31/8/2022 -חודשים עד  12 -לפיזיקה בתיכון אילון ל

מורה  -מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות העובד מר גרבר ויקטור  .26

 .31/8/2022 -חודשים עד  12 -למתמטיקה בתיכון אילון ל

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות העובד מר מונל לייבה מנהל מערך  .27

 .31/3/2022חודשים עד  6 -פרויקטים ל

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירותו של מר יוסי טרפון עובד בדיאלוג  .28

פיתוח חודש, אושר בישיבת דירקטוריון של החברה ל 18למשך  12/2021 -בחשיכה החל מ 

 תיאטרון מוסיקה אומנות ומחול בע"מ.

סוף חודש  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות חני חסון למשך שנה עד .29

 .2022יוני 

סוף חודש  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות רחל קורל למשך שנה עד .30

 .2022יוני 

 .2020לשנת  4 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור דו"ח רבעוני .31

 .2021לשנת  1מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור דו"ח רבעוני  .32

 .2021מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון תקציב רגיל לשנת  .33

 עדכון. – 2021מועצת העיר אישרה ברוב קולות את תקציב רגיל לשנת  .34

 רים."מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור תב .35

אישרה ברוב קולות את מינוי מר טל קירשנבאום לנהג ראש העיר, משרת מועצת העיר  .36

 שכר בכירים. 30%אמון, בשכר עד
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מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מינויו של עו"ד אברהם יקוטי כחבר וועדת ביטחון  .37

 במקום מר שי קינן.

מכרזים מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מינוי חבר המועצה מר שי קינן כחבר בוועדת  .38

 במקום שירלי לביא ציון.

העירייה בהנהלת רשת קהילה ופנאי  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור נציגי .39

 מוטי ששון, איריס צור.

 פרוטוקול

. לפני כן אני רוצה 40חברים, אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

של מאיר חלבי על פטירתו של אחיו. שלא תדע עוד צער.  להשתתף בצערו

 הייתה לך שנה לא קלה ולא פשוטה. שתדע רק שמחות. 

 אמן.  גב' נעה צ'פליצקי:

אוקי, אני עובר, לפני שאני פותח את סדר היום, אז הזמנו את המשפחה של  מר מוטי ששון:

ם לזכרו שלומי תמם שתבוא לכאן. הם אכן הגיעו לכאן. ונאמר כמה דברי

של שלומי. שלומי היה חבר מועצה במשך שנתיים או שלוש, אני כבר לא 

 זוכר, 

 שנה וקצת.  דובר:

שנה וקצת, שנתיים. אבל היה מאוד פעיל בתחום הציבורי, היה מתנדב, היה  מר מוטי ששון:

פעיל בבית היהודי ועשה גם הרבה מאוד פעולות של התנדבות, והוא היה 

 עיל בתחום של הציבור הדתי. מאוד, כמו שאמרתי, פ

 איש יקר.  דובר:

.. והיה אדם מאוד .הציבור הדתי, הכיפות הסרוגות, מה שאנחנו נוהגים מר מוטי ששון:

חביב. אני מאוד חיבבתי אותו. אפשר להתווכח איתו. הוא היה אדם שהרבה 

להט היה בו, והייתה בו הרבה אמונה. וגם להתווכח, אם הוא חושב שמשהו 

בסדר אז הוא באמת היה מתווכח ועומד על דעתו. אבל תמיד היה  לא היה

אפשר להגיע איתו לפשרות כאלה ואחרות. אבל באמת, הייתי מגדיר אותו 

אדם מאוד מאוד חיובי בציבוריות החולונית. וחבל. חבל שהוא הלך מאיתנו. 

ונאחל למשפחתו שלא ידעו עוד צער וכאב, ושיזכרו תמיד את שלומי כמו 

זוכרים אותו, כחבר, כפעיל, כמתנדב בקהילה. בבקשה, סיטון, רצית  שאנחנו

 לומר.

כן, עוד כמה דברים, כי בעצם, מאז ששלומי נפטר, כבר למעלה משנה, אז לא  מר עזרא סיטון:

הצלחנו להיפרד ממנו, משום שזה היה, בזמן שהוא נפטר בדיוק התחילה 

ם, וזה היה בלתי אפשרי ש 2000הקורונה ואז היו צריך לעבור למרחב בימית 

.. היום אנחנו במקום .להביא את המשפחה, זה לא היה מכובד, ואחרי זה
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מכובד יותר ואינטימי, ולכן המשפחה הגיעה. גם אפרת וגם הילדים, ימית, 

נועם ושי, הרב פיינה, הרב של הגרעין, ומנהל ישיבת ההסדר, זאב לוין. 

י השותף שלי וחבר שלי. אז וישבתי בבוקר היום וכתבתי כמה דברים לשלומ

למי שלא הכיר את שלומי, שלומי נולד בחולון, למד, נולד בחולון, למד בבית 

ספר יסודי ניב ובתיכון יבנה, עוד לפני שיבנה היה איפה שהוא היום, אז הוא 

היה מעורב. בתום, בסיום תקופת הלימודים שלו, בי"ב, הוא התגייס לצה"ל 

ת הצבא והתגייס למשטרה, שם שירת קרוב ושימש כלוחם בגבעתי. סיים א

שנה. ואחרי שסיים את השירות במשטרה הוא יצא לחיים ציבוריים,  20-ל

ושם הספקתי להכיר אותו ושם היה גם חיבור. במישור הציבורי שלומי ייצג 

את שלל חובשי הכיפה הסרוגה בעיר הזו, ולא רק. הוא שימש במגוון רחב 

ין התורני, הוא היה המוציא והמביא של מאוד של תפקידים. מנכ"ל הגרע

ישיבת ההסדר בחולון, שימש יו"ר ועד ההורים של בית ספר דביר, יו"ר ועד 

ההורים של בית ספר יבנה, היה מעורב בכל מה שקשור בנושא החינוך בבתי 

הספר של הממ"ד, גם ישורון וגם תיכון הראל. הוא היה גם גבאי של בית 

וד כמה תפקידים. כשאני מזכיר את כל אלה, כנסת כפוסי, ובטח שכחתי ע

אז למי שהכיר את שלומי, זה לא היה פשוט. הוא היה השומר בחזית של כל 

מאבק. הוא היה אדם, כמו שמוטי הזכיר, בלתי מתפשר, והאמין בצדקת 

הדרך שלו ושלדרך הזו בעצם יש ערך. והוא לא חשש להתעמת, גם עם הרשות 

מקומיים. וכשהיום הסתכלתי בפלאפון, המקומית, גם עם מוסדות חוץ 

בוואטסאפ, גלגלתי אחורה את ההתכתבויות בינינו, והוא נמצא על מיטת 

חוליו בבית החולים, אז הוא אומר לי, הוא כותב לי שם, "עזרא, תדאג לגנים 

"עזרא, העמותה הזו והמבנה ההוא וזה". זאת אומרת, כל הזמן -האלה", ו

ל, מעולם אבל מעולם הוא לא ביקש דבר בתוך עשייה ציבורית. ובמקבי

לעצמו, ולא חצי דבר. ולכן זכה פעם אחרי פעם לגיבוי של הציבור ולרב של 

הכיפות הסרוגות, הרב פיינה כאן, כמי שאמור לייצג אותו גם מול הרשות 

המקומית וגם מול המוסדות הממלכתיים. במישור האישי שלומי היה אדם 

ווים בבחינת הולך תמים ופועל צדק ודובר אמת מאוד ערכי, ופיו וליבו היו ש

בלבבו. והערכיות הזו, ובמקביל תפיסת העולם שלו הימנית, זה בעצם היה 

החיבור שביני לבינו וזה גם הגשר בינינו. עוד יותר עם הבחירות. שלומי לא 

היה איש של מילים, למי שהכיר אותו, ולא של רהב. הוא היה איש של ענווה, 

צניעות, של הגינות, של עשייה. הוא, כמו שאתם רואים, נמצאת של יושר, של 

פה אפרת והילדים. הוא היה בעל ואבא למופת. אכפתי, דאגן, נוכח, מסור, 

וידע לשלב את העשייה הציבורית שיש לכל אחד מאיתנו, את הדחף הציבורי, 

יום. זה שלומי. ברמה -יחד עם המשפחה שלו, בדאגה היום יומית. נוכח יום

ירונית, מבחינת היחס שלו לדת, שלומי היה אדם מסור לכל דבר הע

שבקדושה. אני חושב שחיים סברלו היה עד לדבר הזה. מתן בסתר, סיוע 

לקהילה, ואם היה צריך לקרוא לאיזה ילד מגילת אסתר בביתו של הילד, 
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משום שלא הצליח להגיע לבית הכנסת מסיבות כאלו ואחרות, שלומי היה 

וא לקרוא לו את זה. והוא לא הלך לא עם מצלמות, לא שם כדי איך שה

סרטונים ולא עיתונים ולא שום דבר. לבד. בדיעבד נודע. שלומי האמין 

במשפט שכל זמן שהנר דולק אפשר לתקן. כל זמן שהנר דולק אפשר לתקן. 

והייתה לו אהבת אדם, ועל פי בקשתו בצוואה, נתרמו קרניות עיניו לאחרים. 

ם אהבת הארץ. הוא היה מבקר, אורח קבוע בשומרון. יש לשלומי הייתה ג

שם את המתיישבים ואת הבכירים שבעיר. וגם בצוואה שלו הוא ביקש 

להיקבר עם עפר מהשומרון, וכך היה. הוא ביקש להיקבר עם מצבה, אבן 

, מוטי הסתכל -מהשומרון. אני זוכר כשהייתי עם ראש הראשות, מוטי ו

, אז הוא אומר לי "עזרא, אתה -א דומה לעפר ש, זה ל-וראה שיש שם עפר ש

יודע מה זה העפר הזה", אמרתי לו "מוטי", לא ידעתי להשיב לי. לאחר מכן 

רק התברר שהביאו עפר מיוחד מהשומרון לפי בקשה מיוחדת שלו. זה 

מאפיין אותו. שלומי השאיר צוואה מסודרת, ברורה מאוד, שאותה אנו 

.. ולאור .רך, למלא וליישם. ואין לי ספקבאמת משתדלים, בחסדי השם יתב

.. בהזדמנות .התוצאות שאנחנו מגיעות, שיש סיעתא דשמיא בלתי מובנת

הזאת אני מבקש להודות לך, אדוני ראש העיר מוטי ששון, וליוסי זיידה, על 

הרגישות וההבנה בנושא הזה, ולכל הצרכים, שאינה מעורבת בחשיבה 

מאיר חלבי, יושב ראש סיעת הליכוד בחולון, פוליטית. ישר כוח. ולך, חברי, 

על ההבנה והתמיכה לקבלת תפקידים שלא במפתח הסיעתי שלנו. אז ישר 

כוח. כל זה בעצם מבטא את מה ששלומי תמיד היה אומר, "לעולם יהא 

אדם". אנו פועלים יחד עם אפרת להנציח את זכרו של שלומי בבית מדרש 

מקום, והיד עוד נטויה. בבחינת חבל על שקם על שמו, בלוח זיכרון באיזשהו 

דאבדין ולא משתכחין, שלומי תמיד לא הסתכל על העבר, הוא הסתכל תמיד 

קדימה, על העתיד. ואני זוכר שלמדתי בבית המדרש אצל הרב זנובסקי את 

..., "אין לך לדאוג על העבר כי הוא אין, והעתיד עדיין וההווה -האימרה הזו ש

כי הוא הממציא לך יש מאין וישועת השם כהרף עין.  כהרף עין. קוה אל השם

ועל כן, דאגה מניין?". ולסיום, אפרת, נועם, שי וימית, שלא תדעו עוד צער 

 וירבו שמחות בעולמכם ועולמנו. יהי זכרו ברוך. 

 אמן.  דובר:

 אני רוצה מילה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 כן, מישהו מהחברים, אם רוצה כמובן.  מר יוסי זיידה:

 מילה אפשר בבקשה?  מר חיים סברלו:

 בסדר.  גב' נעה צ'פליצקי:

אני את שלומי מכיר הרבה שנים. נאמר פה שהוא היה רק שנה, אבל בשבילי  מר חיים סברלו:

שנים חבר מועצה מרוב שהוא, באמת, גם לפני שהוא היה  10הוא היה כאילו 
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, באמת, שזה, חבר מועצה הוא היה נמרץ, משתדל לעזור. לשלומי היה דבר

אני נזכר בזמן שהוא היה חולה. הוא היה בא עם אמונה שאין להרבה אנשים, 

אמונה כזאת חזקה בקדוש ברוך הוא הייתה לו. כל מה שהוא עבר ותמיד 

.. .הוא אמר "מלמעלה. אני לא מתלונן". כל מה שהוא סבל וכל מה שהוא

היה והוא קיבל  ובחיים כל דבר עובר, פעם יותר, פחות. אבל במצב ששלומי

.. כפרת עוונות, זה מעלה, אנחנו אומרים, מעלה מאוד .הכל באהבה משמיים

גדולה. לפעמים בן אדם כזה חזק בעל אמונה, אני חושב, באמת, איך 

.. כששואלים אותו ... רואים את האמונה שלו. ושלומי, באמת, כל.אומרים,

לו, בזמן הקורונה מה איתך, עם כל המצב הקשה שלו, ועובדה שגם בלוויה ש

שהיה, היה אמור לא להיות אנשים והיה, כל כך הרבה אנשים באו בשביל 

.. באמת, אני הכרתי את שלומי, .לכבד את הבן אדם. תקשיב, איך אומרים,

היה עליות וירידות מבחינה פוליטית, אבל בסופו של דבר, באמת, הוא היה 

 עבר. זכרו יהיה ברוך. חבר והוא גם נאמן, גם בדרך שלו וגם כל מה שהוא 

אני הכרתי את שלומי, זכרונו לברכה, דרך פעילות ציבורית, עוד הרבה הרבה  גב' נעה צ'פליצקי:

שנים לפני, דרך הגנים, דרך בתי הספר. היינו מתייעצים המון אפילו שהוא 

בא קצת ממגזר אחר ואני ממגזר, אבל תמיד התייעצתי איתו, הוא התייעץ 

ך משהו, אני משהו, בתחומים אחרים. אני זוכרת היום איתי. הוא היה צרי

בספטמבר השביתו את בית ספר דביר. זוכר, מוטי? ליום אחד. חצי  1-שב

יום. אתה זוכר? הוא נלחם. הוא אומר, "אין, אין, אני משבית את בית ספר 

שעות,  8דביר", כי היה צריך להרחיב אותו. וזה, על כך בדיוק, איך אומרים, 

ה לו, זכרונו לברכה, ולמחרת הבטיחו מה שהבטיחו ואכן הרחיבו וחנה קרא

את בית ספר דביר, והיום הוא פורח וכבר צריך בית ספר נוסף. אבל אני רוצה, 

ואני מכירה את שלומי, באמת, כאדם באמת צנוע שלעולם לא רצה 

להתפרסם. אמרתי לו, "שלומי, אבל למה אתה לא מספר את מה שאתה 

ל אחד אני יודעת מה אתה עושה, וגם אחרים יודעים מה עושה? כי באחד ע

אתה עושה". אמר לי "לא, זאת דרכי". אז באמת, איך אומרים, היה באמת 

בן אדם מאוד צנוע. ואני רוצה להגיד עוד מילה ענקית לחברי עזרא סיטון, 

שמהרגע שהוא הבין שיש לו איזושהי משימת חיים, הוא עושה את זה 

אני לא יודעת אם כולם יודעים, כולם רואים, אבל  בדבקות, הוא נלחם.

למען, לא, אני אומרת את מה שצריך. למען הקהילה, למען כל הציבור הזה 

בעיר חולון, כדי שיהיה מענה לצרכים שלהם. והוא אומנם צנוע כמו, דומה 

לשלומי זכרונו לברכה, אבל הוא עושה המון ועל זה באמת צריך להגיד לו, 

עת, וב', גם להגיד שאתה באמת, איך אומרים, לקחת את א', ליידע ולד

ידיים, ואתה  10-, איך אומרים, לא בשתי ידיים אלא ב-הצוואה של שלומי ב

עושה את זה בכל רמ"ח אברייך וזה לזכותך ייאמר. כמובן, בחסות ראש 

 העיר, יוסי. 
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הכרתי אותו ישר כוח. להשלים את מה שנאמר פה על שלומי, אז שלומי,  מר מאיר חלבי:

כשהוא היה תלמיד. הוא הגיע לנוער התחיה, אני הייתי בתחיה. איש ארץ 

ישראל היפה, איש ארץ ישראל השלמה, אדם ענו, ובאמת, אדם מאוד מאוד 

אהוב על הסביבה שלו. ואני מברך את עזרא סיטון שמעלה את זכרו, ויהי 

 זכרו ברוך של שלומי. 

 עוד לומר? מישהו מהחברים רוצה  מר מוטי ששון:

 הרב פיינה, אתה רוצה להגיד כמה מילים? דובר:

אני רוצה דבר ראשון להודות לראש העירייה ולמועצה, שהחליטה להקדיש  מר שאול פיינה:

גם זמן וגם שיח כל כך ערכי ומשמעותי לזכרו של שלומי. אני רוצה להודות 

נכנס  כן מקרב לב גם לידידי עזרא סיטון, שמאז הלקחו של שלומי באמת

.. אני חושב שחלק גדול מהדברים כבר נאמרו על שלומי, .מתחת לאלונקה

אבל אני יכול להגיד שאני לפחות קיבלתי עוד צוואה אחת להמשיך עם 

הילדים של שלומי. הילדים של שלומי לומדים אצלי בהראל, וכמעט כל יום 

דרך אני פוגש את שלומי מחדש. אני פוגש אותו דרך הילדים שלו, בוודאי 

הבן הגדול, נועם, שבאמת גם העשייה וגם האנרגיות כבר ניכרות שהן משהו 

בגנים. לפני כחודש נועם זכה כאן בפרס עירוני על עשייה של חסד ועשייה 

חברתית, ואני חושב שזה מעיד על הכל. זאת אומרת, יש כלל שאומר 

א שהתפוח לא נופל רחוק מן העץ, ואני חושב שהזכות הזאת של שלומי הי

צדק יהלך לפניו. זה מה שהולך בעצם לפניו. זה הילדים שלו שממשיכים את 

דרכו, זה אנחנו, כקהילה, כגרעין תורני או חדש, כמשפחות, כבאמת 

שמכירים ומערכים את פועלו. זהו. אני מקווה שנצליח להמשיך את המשימה 

ת .. כאן בעיר חולון, ונזכה ככה להאדיר א.ואת השליחות הגדולה ששלומי

שמו ולהנציח את שמו בעיר ואת מורשתו. את מורשתו, גם החינוכית, 

, אני חושב בכל טווחי הגילאים שיש -.. שהוא עשה ב.הערכית, הדתית,

באוכלוסייה. אז יהי זכרו ברוך, ותודה רבה שוב, למשפחה. הרבה כוחות 

 בעזרת השם, שביחד נמשיך את הדרך. 

 יש עוד מישהו? מר מוטי ששון:

 משפחה, רוצים לומר דברים? ה דובר:

נתחיל עם סדר  אוקי. בוא נכבד את זכרו בדומיה של דקה. יהי זכרו ברוך. מר מוטי ששון:

היום. הצעה לסדר של חבר המועצה ניסן זכריה, שינוי שם שכונת ג'סי כהן 

 לקריית בנימין נתניהו. בבקשה, ניסן. 
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 שינוי שם שכונת ג'סי כהן  –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  -הצעה לסדר  .1

 ל"קריית בנימין נתניהו". 

 .. .אני מבקש להעלות לדיון את הצעתי, אני אגיד כמה מילים מר ניסן זכריה:

 ניסן, תגביה את הקול.  דובר:

ככל הנראה זה  לא שומעים? אני אומר, אני אומר מספר מילים ואחר כך מר ניסן זכריה:

יעלה להצבעה, אם זה בכלל יעלה לדיון. האמת שהצעתי את ההצעה הזאת, 

עשיתי את זה מתוך תמימות. לא תיארתי לעצמי שמדובר, לא, באמת, לא 

תיארתי לעצמי שהמגה שנאה כלפי ביבי, ואני לא אוהד של ביבי, היא תהיה 

ואני לא יודע מה .. לא הבנתי בהתחלה. .כל כך הרסנית וחזקה שהסיפור הזה

עמד על הפרק, טובת ג'סי כהן או שנאת ביבי. אני מבחינתי לא אוהד של 

 ביבי, לא הייתי אוהד שלו וככל הנראה אני גם לא אהיה אוהד שלו בעתיד. 

 הוא לא התקשר אלייך?  מר חיים סברלו:

 לא. למה שיתקשר?  מר ניסן זכריה:

 יש אהבה לביבי בעקבות זה. ההפך, אני דווקא הבנתי ש גב' נעה צ'פליצקי:

אני לא אמרתי, אני, לא, אני אומר, ברמה האישית, שלי, אני לא עשיתי את  מר ניסן זכריה:

.. .זה מתוך איזושהי אהדה או הצבעה כלפיו או משהו כזה. אני ראיתי את זה

 ג'סי כהן. והראיה לכך, שהנושא עלה לכותרות וגם ג'סי כהן עלה לכותרות. 

 .. ביבי, את רואה? .השמאלאפילו  דובר:

 ... הייתה איזושהי תקשורת סביב העניין,  מר ניסן זכריה:

 ... ג'סי כהן,  מר חיים סברלו:

 ... מה? אם היית רואה מה קיבלנו, איזה קללות, אתה היית מבין.  מר ניסן זכריה:

 , אז, 1,000מתוך  10אתה יודע, כשיש  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני מבקש, תאפשרו לו להסביר את ההצעה. נעה,  מר מוטי ששון:

.. לחברי המועצה וראש העיר מטעם קרן ג'סי כהן, שעד לאותו יום אף .לגבי מר ניסן זכריה:

אחד לא ידע שהיא קיימת, אבל לא משנה. זה עוד דבר שאנחנו בודקים אותו 

כרגע. אני רוצה מבחינה היסטורית להזכיר שג'סי כהן, יש רחוב שנקרא ג'סי 

ן. זה הרחוב הראשון שהוקם שמטרתו הייתה לייצר דירות לעולים כה

.. ומאז, עם השנים, השתרש השם ג'סי .חדשים ששיכנו במעברות האקדמיים

כהן. אני חלילה לא ביקשתי לשנות את שם רחוב ג'סי כהן. כלומר, הם תרמו 

וזה מגיע להם על פי דין ומן הראוי. אני מבקש להעלות את זה לסדר היום 

 יון, וכמובן, מי שבעד, נגד, אני אשמח לשמוע. לד
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טוב, אז הדרך למתן שם או שינוי שם למרחב הציבורי באשר הוא, רחוב,  מר מוטי ששון:

א' לפקודת העיריות בתקנות העירייה,  235.. נקבע בחקיקה סעיף .שכונה

בסוגריים, מתן מספרים ושמות לרחובות וסימון בתים במספרים, התשל"א 

בקשה כזאת צריך להעביר לוועדת השמות. לכן אני מבקש, אתה  , כל1071

 ..? .רוצה

כפי שאתם יודעים, ועדת השמות היא בעצם מין ועדת משנה, במרכאות, של  מר ניסן זכריה:

מועצת העירייה. מועצת העירייה היא הריבון. אני לא אמרתי שהישיבה תדון 

ה, שהיא המליאה, היא , הישיבה, שהיא מועצת העיריי-ותחליט לשנות את ה

יכולה לדון, היא יכולה להתנגד, היא יכולה הכל. היא יכולה להמליץ לוועדת 

שמות. כלומר, העניין הוא אם זה עולה בכלל לדיון, אם יש בכלל טעם. אם 

אין טעם וחברי המועצה חושבים שאין טעם לדון בזה בכלל, אז זה בסדר. 

 אבל אם יש טעם לדון, 

 ע, חבר'ה, הוא ביקש להעלות את זה לדיון. רג מר מוטי ששון:

 על זה הוויכוח.  מר ניסן זכריה:

מאחר ואני אמרתי שכל העסק הזה, צריך להביא אותו לוועדת שמות, אז  מר מוטי ששון:

.. השלב הזה עובר לוועדת שמות, .אני מציע להעביר את זה לוועדת השמות,

 ועדת שמות ממליצה למועצה. לא הפוך. 

 מוטי, לפי הפתיחה שלו, לפי הפתיח,  חלבי:מר מאיר 

 נקיים דיון לפחות.  דובר:

לא, לפי הפתיח שהוא פתח על, את כל התשבחות על ראש ממשלתנו ביבי  מר מאיר חלבי:

 נתניהו, אז הוא מבקש להוריד את זה. 

 .. .לא, אני לא מבקש להוריד את זה, ואל תהיה מר ניסן זכריה:

 ככה הבנתי.  מר מאיר חלבי:

 , -לא כדי ש מר ניסן זכריה:

 רגע, אני רק שואל שאלה פשוטה.  מר מוטי ששון:

 ... אתה יכול להסיר את זה מסדר היום,  דובר:

 אוקי, חברים, יש כאן, תקשיבו. נושא מאוד מאוד רגיש.  מר מוטי ששון:

 למה רגיש?  דובר:

.. .ה מפריע לי לדבר. לכן אתה מבקש,עזוב. עזוב. לדעתי, עזוב. סליחה, את מר מוטי ששון:

רגע, סליחה. אתה חבר מועצה ותיק, אתה יודע שיש סדר. אתה, אמרתי דבר 

פשוט. צריך להעביר את זה לוועדת שמות, זו הפרוצדורה, ככה צריך, ככה 
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.. רגע, סליחה. לא, זה לא .עובדים. לכן, אתה מעלה, בבקשה, מי בעד לדון,

 .. מי בעד לקיים דיון על פי בקשתו של ניסן? .עעובד ככה. לא, אתה לא תקב

 על מה לדון?  גב' נעה צ'פליצקי:

 על ההצעה שלו לשנות את שם השכונה.  מר מוטי ששון:

 אבל מה יש, רגע, אני רוצה להגיד.  גב' נעה צ'פליצקי:

 סליחה, לפני שנכנסים לדיון אני שואל שאלה פשוטה. מי,  מר מוטי ששון:

 לא, אבל אני רוצה להבין על מה הדיון.  י:גב' נעה צ'פליצק

 הוא רוצה לשנות, ואני אומר לו,  מר מוטי ששון:

 אבל זה עובר לוועדת שמות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון.  מר מוטי ששון:

 הייתי בוועדת השמות ואני יודעת שצריך להעביר דרך ועדת שמות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 בעד,  אוקי, חברים, מי מר מוטי ששון:

 זה ככה עובר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 ... אפשר להבין רק למה, רק בגלל הפרוצדורה אתה רוצה להעביר אליהם? מר יעקב אחדות:

 לא, הכל עובר לוועדת השמות.  מר מוטי ששון:

 כי אם זה בגלל שזה אפשר דרכם, רק דרכם,  דובר:

 עובר דרכים לפה, כן.  מר מוטי ששון:

 ... המועצה יכולה להחליט לקיים דיון ולהגיד לוועדת שמות.  מר ניסן זכריה:

 בוא נהפוך את הסדר.  מר מוטי ששון:

 למה להפוך את הסדר?  מר ניסן זכריה:

אני מבקש להעיר הערה, שהיא מכוונת בעיקר לגברת יונת דיין. כי לדעתי,  מר שי קינן:

לה בהחלט משפטית, ואני לא מומחה למשפט, כן? אבל לדעתי המועצה יכו

לדון, מאחר ואת יודעת שעל פי אותה פירמידה, למדת משפטים, אז המועצה 

היא גוף שהוא מעל הוועדה. זאת אומרת, נמוך לא יכול לסתור גבוה, אבל 

הוא יונק מגובה. והמועצה היא גוף שהוא גבוה לוועדה. ולכן, אם הוועדה, 

וחומר מכך שגם ועדת השמות יכולה לדון בהחלטה הזאת, בהצעה הזאת, קל 

 המועצה יכולה. ואני מבקש את חוות דעתך על הדבר הזה. 

יש תקנות שיונקות את סמכותן מפקודת העיריות, שקובעות מה הדרך  גב' יונת דיין:

לבחור שמות לראשונה למקום, או לשנות שם למקום שכבר קיבל. ומקום 

התקנות הוא, זה רחוב, שכונה, כיכר, מבנה ציבורי וכן הלאה. והסדר על פי 
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אותה ועדת שמות, שמינתה מועצת העיר, מקבלת את הבקשות הפרטניות 

 האלה. זה יכול להיות ממשפחה, זה יכול להיות מתושב, זה יכול להיות, 

 כן, אבל שאלתי, האם המועצה, אם אין לה סמכות.  מר שי קינן:

כזה דבר, והוא מביא שנייה. זה גם יכול להיות מחבר מועצה שרוצה ליזום  גב' יונת דיין:

את זה בפני ועדת השמות. ועדת השמות מקיימת את כל הדיון המקצועי, 

כמו דיונים מקצועיים בוועדות אחרות בנושאים שלהן. המלצת ועדת השמות 

באה למועצת העיר לדיון, ואז מועצת העיר מחליטה. מועצת העיר היא לא 

ף הסופי אחרי דיון רק גוף שפונה לבקש שינוי שם. מועצת העיר היא הגו

מקצועי, אחרי שיש גוף ששמע. כי למשל, למשל כשמשנים שם למקום קיים 

אתה צריך לתת זכות ליורשי או לקרן שמפעילה את המורשת או את הירושה 

או את ההקדש של אותו מקום, להביע את עמדתה בכלל. ואם היא מתנגדת, 

ומרת שעל פי התקנות, גם ועדת שמות וגם מועצת עיר לא יעזרו. אוקי? זאת א

 הסדר הוא, 

 אז על פי הבנתי, את אומרת שלמועצה, לגוף הזה אין כלל סמכות בנושא.  מר שי קינן:

 יש לה רשות להחליט.  מר מוטי ששון:

 יש לה סמכות,  גב' יונת דיין:

 יש לה סמכות, אוקי.  מר שי קינן:

 .. של ועדת שמות. .אחרי שקיבלת מר מוטי ששון:

 אחרי, לא נכון, אחרי שוועדת השמות,  צ'פליצקי:גב' נעה 

 חברים, אחרי מה שאמרתי,  מר מוטי ששון:

 הענקת הסמכות היא רק אחרי,  מר שי קינן:

 כן, כן, כן. אפילו אני יודעת את זה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 כן, ניסן, מה אתה מבקש בהצעה שלך?  מר מוטי ששון:

, עזבו -אשית להעיר הערה. ההצעה לסדר, בואו תרדו לאני מבקש, מוטי, ר מר ניסן זכריה:

את הנושא על סדר היום. מה זה הצעה לסדר? אני מציע לקרוא לשי כרגע 

"ישראל". ברור שזה לא רציני. אבל המועצה יכולה בכלל להעלות את זה 

 לדיון או לא. להגיד לו, "אדוני, זה לא רציני, אנחנו רוצים להסיר את זה". 

 יסן, יש סדר. יש סדר. אבל נ דובר:

 ... חברים,  מר מוטי ששון:

לא, ניסן, אני אגיד לך איך זה עובד. אתה שולח לוועדת השמות הצעה, מה,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אף פעם לא היית בוועדת שמות? 
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 זה בכל מקרה מגיע לוועדה?  דובר:

ה, אחר כך מועצה. הוא .. לוועדה. להביא אותה לוועדה. קודם וועד.לא, צריך מר מוטי ששון:

 הפך את הסדר אוקי, חברים, ניסן רוצה לדון בזה כאן. נכון? 

 כן, נדון בזה.  מר ניסן זכריה:

אני רוצה, אני מבקש להעביר את זה בפרוצדורה, על פי התקנות, להעביר את  מר מוטי ששון:

 זה לוועדת השמות כפי שנהוג בכל מקרה ומקרה. מי בעד לקיים דיון? 

 .. .לקיים דיון או ניסן זכריה:מר 

. מי בעד להוריד את זה מסדר היום לאור זה שאמרתי 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

שצריך לעבור, להעביר את זה לוועדת שמות לפי הפרוצדורה שאנחנו רגילים 

להוריד את זה  12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1כל הזמן? מי בעד?  לעשות

נמנעים. אוקי,  3, 2, 1יום, להעביר את זה לוועדת השמות. מי נמנע? מסדר ה

יעקב מזרחי,  אני עובר לסעיף הבא. עובר לוועדת שמות.. ירד מסדר היום

 אותה פרוצדורה. 

 

  קריאת שמות רחוב ע"ש –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -הצעה לסדר  .2

 עמוס ירושלמי ומוטי ששון.

, -אתה לא יכול לנהל את הישיבה, זה מדבר עלייך. מדובר עלייך. תן ל מוטי, מר יעקב מזרחי:

 אולי שזוהר יחליף אותך? רגע, חבר'ה, דקה. אני יודע מה הולך להיות פה. 

 ... מה שאמרתי.  מר מוטי ששון:

 רגע, יש לי שאלה. מי כאן בוועדת שמות?  גב' נעה צ'פליצקי:

 יושב ראש הוועדה. לא רלוונטי. ד"ר רוק הוא  מר מוטי ששון:

 מוטי, ועדת שמות זה גם על שכונה או רק על רחוב?  מר יעקב מזרחי:

 על הכל.  מר מוטי ששון:

 אבל אני רוצה לדבר.  מר יעקב מזרחי:

חברים, סליחה, אני מבקש, צדקה, אני מבקש, תפסיק לדבר. יעקב, אני  מר מוטי ששון:

 ת את זה לסדר היום, .. פנית אליי וביקשתי ממך לא להעלו.אמרתי לך

 .. את הישיבה, מוטי. .בגלל זה אני רוצה מר יעקב מזרחי:

 כי אין לי עניין, אמרתי לך, אין לי עניין,  מר מוטי ששון:

 נכון, אבל תן לי להעלות, אני רוצה לדבר.  מר יעקב מזרחי:

 אז תעביר את זה לוועדת שמות.  מר מוטי ששון:
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 .. לי לדבר? תן לי לדבר. .מה אכפת לך? אז תן לי לדבר, מר יעקב מזרחי:

 מוטי, אתה יכול להגיד לו שאתה לא מעוניין.  מר זאב ניסים:

 אמרתי לו.  מר מוטי ששון:

הוא לא אמר "אני לא מעוניין", הוא אמר לי "בשביל מה אתה מעלה את  מר יעקב מזרחי:

 זה?". בסדר, תן לי לדבר, מוטי. 

את ההצעה לסדר דיברת איתי ואמרתי לך "רד מזה, אני  לפני שאתה העלית מר מוטי ששון:

 לא מעוניין". אמת? אני אומר לך, אני לא מעוניין. 

 אם הוא לא מעוניין אתה לא יכול להעלות את זה.  מר חיים סברלו:

 טוב, אז נשאר לי עמוס ירושלמי.  מר יעקב מזרחי:

 .. .תעלה את עמוס ירושלמי, מר מוטי ששון:

 .. .כי אני רוצה שייתן לי סגן. לא קלטת את הסיפור. אני רוצה :מר יעקב מזרחי

 חברים, חבר'ה, סליחה.  מר מוטי ששון:

 אני רוצה לדבר רגע.  מר יעקב מזרחי:

 , אמרו לך שהוא, -בשביל מה? בשביל ש :1דוברת 

 אז הוא לא, אבל יש גם את עמוס ירושלמי, סליחה.  מר יעקב מזרחי:

 ... ועדת השמות. זה עניין עקרוני. עקרונות.  :1דוברת 

תעביר את זה לוועדת השמות, מה הבעיה. יש שם דיון, אחר כך הדיון זה  מר מוטי ששון:

 לפה. 

 יעקב, בקדנציה הבאה אנחנו נביא,  מר זאב ניסים:

 מוטי, למה אתה צנוע? למה אתה צנוע?  מר יעקב מזרחי:

 ה. לא רוצה, מה. לא רוצ מר מוטי ששון:

 ... שאסור לך לקיים את הדיון הזה. אסור לך לנהל את הישיבה הזאת.  מר יעקב מזרחי:

יעקב, אני חושב שאם אתה רוצה סגן אתה צריך ללכת על משהו גדול כמו  :1דובר 

 פארק. רחוב זה לא מספיק. 

 אני אמרתי שכונה על מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 שכר, אם הוא עובר לשכונה. מוטי, נראה לי שהוא רוצה סגן ב :1דובר 

קודם כל, אני מבקש לא לעשות מזה צחוק. זכותו של כל אחד מחברי  מר מוטי ששון:

המועצה להעלות הצעות כאלה ואחרות, וזכותך להעלות את ההצעה. רק אני 

אמרתי לך שאני לא מעוניין ואין טעם במה שאתה מדבר. תעביר את זה 

 ישירות לוועדה. 
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 תה רוצה להעביר את זה לוועדה, כולל את עמוס ירושלמי? א מר יעקב מזרחי:

לא אני. תעביר את זה אתה ישירות לוועדה. אתה לא צריך את המועצה  מר מוטי ששון:

 , -להעביר ל

אתה מעביר. אתה. הנה, ד"ר רוק יושב ראש הוועדה. תעביר לו את זה וזה  גב' נעה צ'פליצקי:

 הכל. מה הבעיה. 

יכול אבל לשאת כמה מילים, מוטי? כי יש פה אנשים שמציירים ציורים  אני מר יעקב מזרחי:

 והולכים לישון בלילה עם סיפורים בראש. 

 זה נכון. הרבה כאלה יש.  מר מוטי ששון:

יפה. עכשיו תשמע, אני רוצה להסביר לכמה אנשים פה. אני מכיר את מוטי  מר יעקב מזרחי:

עדן ומאיר הלוי, מבחינת זמן, יותר מכל אחד מחברי המועצה, למעט רבקה 

ומכיר אותו יותר לעומק מכל אחד אחר פה שיושב במועצה. מוטי, אני צודק 

.. ורבקה עדן, אמרתי בהתחלה. ... ורבקה עדן. למעט... צודק. למעט.או לא?

.. אני יכול לדבר אבל, נו מה. רבקה, אני יכול .עכשיו, לבוא ולהגיד שאני אולי

. אני אופוזיציה, אני יכול לדבר. אז אני רוצה להגיד לדבר? מה? אני לא מבין

.. באתי פה כדי ללקק .משהו אחד. למרות שיש כאלה שחושבים שיש לי

 .. תרדו מזה. מי שחושב ומי שאומר את הדברים האלה. .למוטי

 אין תפקידים, אחי. אין תפקידים,  דובר:

תרדו מזה. אני, אני אגיד לכם עוד כמה דברים. אני באתי לפה, אני באתי  אז מר יעקב מזרחי:

לעיר כדי לעבוד בשביל התושב. ואם מוטי ששון ישים פה החלטה שהיא 

לטובת התושב, אפילו שאני אופוזיציה, הוא יקבל את האצבע שלי. ואם הוא 

 , ישים משהו שלדעתי זה לא לטובת התושב, אני אצביע נגד. אני באתי פה

 מה איחוד משפחות? איחוד משפחות, בוא נראה אותך, מה תצביע?  מר שי קינן:

 לא קשור.  מר יעקב מזרחי:

 שי, בחייך, שי.  מר מוטי ששון:

 אני באתי לעבוד בשביל הציבור,  מר יעקב מזרחי:

 ... אתה בלחץ של זמן?  מר שי קינן:

 אני לא, אבל אנשים רוצים ללכת.  מר מוטי ששון:

 טוב, מוטי, סיים את הדיון הזה.  דובר:

 אוקי, הדיון, הנושא יעבור לוועדת השמות. אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

לא, אני רציתי להגיד משהו בקשר להצעה הזאת. בקשר להצעה הזאת, אדוני  מר מאיר חלבי:

ראש העיר, בעיניי אני רואה שזה הצעה מאוד מאוד מזלזלת ועלבון. סדר 

מוטי ששון, ראש עיר, זה צריך לעשות ששון חולון. להחליף את העיר  גודל של
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חולון לששון חולון. ואתה, והעלבון שאתה מעלה את ההצעה הזאת. אני 

 ממש, 

 למה? מאיר חלבי,  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, די. יעקב, בבקשה, הצעה לסדר, שי קינן. מר מוטי ששון:

 

הכשרת גינות עבור ילדים  -ושא של חבר המועצה שי קינן בנ -הצעה לסדר  .3

 אלרגיים.

.. .טוב, ההצעה שלי היא הצעה, אפשר להגיד אלמנטרית, בסיסית. היא באה מר שי קינן:

.. שהיא עיר הילדים, היא גם עיר .של שוויון. היא הצעה שבאה להגיד שחולון

 שמכילה ילדים שהם קצת אחרים. זו הצעה שעושה סוף לאפליה שקיימת

היום, וזו גם הצעה שמיושמת ברבות מהערים, חלקן גם שכנות לנו, כמו 

ראשון לציון, ואני מדבר על הכשרת גינות משחק עבור ילדים אלרגיים. 

תראה, מוטי, בעיר יש לנו אלפי ילדים אלרגיים. מדובר למעשה באלפי 

מהילדים הם למעשה  8%משפחות. אם ניקח את הממוצע הארצי, מדבר על, 

אלרגיים. והילדים האלה היום, אין להם בחולון מקום לשחק. דיברו  ילדים

איתי הורים, שהם מגיעים לגינת משחק, והאלרגיה לעיתים היא אלרגיה 

מסכנת חיים, אותו ילד רואה את כל הילדים משחקים להנאתם בגינות 

באמת שהשקענו לטובת אותם ילדים, והוא לא מבין למה הוא לא יכול. והוא 

וא משתולל, וזה יוצר תסכול אצל הילדים ואצל ההורים. ולכן בוכה וה

אפשר, בצורה פשוטה, שגם לא עולה כסף, להפוך מספר גינות קיימות לגינות 

עבור ילדים אלרגיים. מה גם שאותן גינות לא תיאסרנה על ילדים שאינם 

רובעים, ובכל  4-5-אלרגיים. מה שאנחנו צריכים לעשות זה לחלק את העיר ל

שכונות לייחד איזו גינה שתהיה עבור אותם ילדים, וכל מה שנדרש  2-3

 מאיתנו לעשות כעירייה זה רק לגדר את אותה גינת משחק ולהציב שטח, 

 שמה?  גב' נעה צ'פליצקי:

שאומר, שלט שאומר שלגינה הזאת אסור להיכנס עם דברי מאכל. הדבר הזה  מר שי קינן:

.. עם .י יכול לתת לך דוגמאותקורה, כפי שאמרתי, בעשרות ערים. אנ

 תמונות, 

 רגע, אבל אתה יודע כמה אלרגיות מסכנות חיים יש? יש המון.  גב' נעה צ'פליצקי:

בגלל זה אני, אני לא אמרתי שגינה אחת תיוחד לבוטנים וגינה אחת לחלב.  מר שי קינן:

הגינות הן מגודרות, כפי שקורה בכל הערים, ואותן גינות מגודרות הן 

טות, ויש הוראה חד משמעית של העירייה שבגינות האלה לא מכניסים משול

 דברי מאכל, נקודה. 

 ומי אוכף את זה?  גב' נעה צ'פליצקי:
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 מי אוכף את זה? העירייה.  מר שי קינן:

 איך?  גב' נעה צ'פליצקי:

יש אכיפה על  כמו שהיא אוכפת, תגידי, איפה את חנית עכשיו שהגעת לכאן? מר שי קינן:

 חניה. מה הקשר? בכל מקרה, 

 אתה רוצה לקיים,  מר מוטי ששון:

 בוודאי.  מר שי קינן:

 .. שבתוך בית ספר,.אני בעד. אבל בתוך כיתה גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא נכון. בבית ספר שלנו יש שלט, והילדים שלי לא אוכלים שום דבר  גב' עינב קפלן:

 י מסכימה איתך. בגדול אנ גב' נעה צ'פליצקי:

לא בגדול, בקטן. זה קורה פה, מעבר לכביש, בראשון לציון. אין שום סיבה  מר שי קינן:

 שזה לא יקרה פה. נקודה. 

 אני רק רוצה לומר לך, אני רוצה לומר לך שלפני שנה החלטנו לעשות פיילוט.  מר מוטי ששון:

 הייתה פניה של הורה.  דובר:

מי שמר, ולאורך השנה הבנו כי שילוט זה לא הפתרון האידיאלי. הורה, בגן נע מר מוטי ששון:

לכן החלטנו לעשות קמפיין ציבורי לעידוד המודעות לנושא הזה. אבל כדאי 

שתדע שאתה גם לא יכול לבוא לאנשים ולהגיד להם, "לגן הזה אתם לא 

תיכנסו". אין דבר כזה. אין דבר כזה. אתה לא יכול, סליחה, אני עונה לך. 

לך שום זכות וסמכות להגיד, "אתם, הילדים שגרים פה מלמטה, לא אין 

 תרדו לגינה הזאת כי זה גן שמיועד". 

 זה לא מה שאמרתי.  מר שי קינן:

... לכן אני אומר, אנחנו נהיה יותר חכמים ועשינו את הבדיקה, ואם יש ערים  מר מוטי ששון:

עשות, לעשות בסופו .. אבל אני אומר, מה שצריך ל.שעושות דבר כזה, אנחנו

 .. במקרה יש לה, .של דבר קמפיין בכל הנושא הזה של,

 12במקרה, אני לא יודעת אם זה כזה מקרה או לא. הילד שלי יחגוג בקיץ  גב' יונת דיין:

שנים שאנחנו יודעים שהוא אלרגי למזון ברמה מסכנת  11שנים, מתוכן 

ל או עלול להכיל חיים. בגיל שנה הילד שלי לא יכל לגעת לא במה שמכי

, עם סייעת 3ביצים, בוטנים, שומשום ואגוזים. אוקי? ככה נכנסנו לגן בגיל 

, כיתה א'. בכיתה ב', הסייעת, מורידים אותה 5, גיל 4של משרד החינוך, גיל 

שעות ביום, ובכיתה ג' כבר אין סייעת. הילד שלי מגיל  3-שעות ביום ל 6-מ

י אפיפן, כולל טיפות פניסטיל, יודע שנתיים מסתובב עם פאוץ' שכולל מזרק

שהוא לא נוגע בשום פרט אוכל. היינו, אני אספר לך כמה רחוק זה הולך, 

.. הכי קטנים. אתה מדבר על גינת משחק, בגינת משחק ניגשתי .כמה זה נוגע



 534 פרוטוקול 04.07.2021–ליום  40מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

21 
 

ספור פעמים להורים וביקשתי מהם שהילד לא יעלה עם האוכל על -אין

ילד שלי סובל מאלרגיה, הצעתי להם המשחקים, אם אפשר לשבת בצד כי ה

פתי בר בטוח חלופית, כי כמות האלרגיות של הילד שלי, חוץ מגלוטן ופתי 

בר אין כלום. וגם כשהיו ניגשים אליי ילדים אחרים ומסתכלים על הילד שלי 

אוכל, לפני שנתתי להם את הפירור הכי קטן שאלתי מי המבוגר שנמצא 

זה מודעות שמפתחת אמא לילד אלרגי. איתם ותשאלו אם מותר לכם. אבל 

גינות המשחק זה שאלה של מודעות, זה לא שאלה של לאסור. גם אין לנו 

, שאסור 4-ל 2איך לאסור כניסה עם אוכל לגינת משחק. גם את המשחק בין 

לכאורה בגינות משחק, מאוד קשה לאכוף. אנחנו יודעים את זה. המודעות 

הוא לא יכול לעלות על המשחק, הרבה זה העניין. התסכול שילד חווה כי 

יותר גרוע מהתסכול שהילד חווה כשהוא מרגיש מוקצה. ותספר לך שירלי 

כמה פעמים היא ראתה אותי בפעילויות בבית ספר התבור, איפה שהילד שלי 

לומד וגם שלה, וההתעקשות הכי גדולה שלי זה לא לשים בצד. זה לא כולם 

היה להם דוכן בצד. הדוכן בצד, ההוצאה יקבלו פלאפל והילדים האלרגיים י

החוצה היא יותר קשה מהקושי או מהתסכול של להתמודד מול כולם. וזה 

 לא יעזור, זה יבוא רק ממודעות. זה לא יבוא מגינות מוחרגות,

 מחינוך.  גב' נעה צ'פליצקי:

כאלה  שנה ילדים 20-ו 15זה לא יבוא מכיתות מוחרגות. אתה יודע שלפני  גב' יונת דיין:

היו נשלחים לחינוך מיוחד? על מה? כי המערכת לא ידעה להתמודד איתם? 

כי לא הייתה מודעות לזה שאלרגיית מזון היא לא פגיעה בתפעול? אבל 

דברים משתנים ודברים משתפרים, והמודעות עלתה. וכשהילד שלי נכנס 

תה לכיתה א' המנהלת שאלה אותי מה זאת אלרגיית מזון. הוא סיים היום כי

ו' ויש שלט בכניסה לבית ספר, וכל המורות יודעות, והילדים בעצמם אומרים 

 להורים מה לא לשים להם בכריך. זה מה שאנחנו, 

 זה חינוך.  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא קשור לשכבה, זה קשור לבית ספר,  דוברת:

ה, עזר. אבל, והיא הנותנת. את בעצמך אומרת שאותו שלט, ביחד עם הסבר מר שי קינן:

ילדים יעזור גם בגינת משחק. את למעשה  700מה שעזר בבית ספר עם 

 מוכיחה את טענתי. 

אבל בגינת משחק אין את המבוגר האחראי. בבית ספר יש לך את המורה,  גב' נעה צ'פליצקי:

 יש לך את המנהלת. 

 בוודאי שיש מבוגר אחראי.  מר שי קינן:

 יודע מי? השלט.  מי? מי? השלט. אתה גב' נעה צ'פליצקי:

 בגינות בערים אחרות לא תלוי שלט,  גב' יונת דיין:
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 ... חברים, נעה, את מתפרצת כל הזמן.  מר מוטי ששון:

בגינות בערים אחרות לא תלוי שלט איסור כניסה. תלוי שלט שמבקש  גב' יונת דיין:

 מההורים להתחשב בילדים אחרים. 

 נכון.  מר שי קינן:

 השלט הזה,  גב' יונת דיין:

 אז מה הבעיה שנעשה בחולון? מר שי קינן:

השלט הזה נתלה כניסיון פה, בגינה בעיר. להגיד לך שהתייחסו אליו? בערך  גב' יונת דיין:

 כמו שהתייחסו לחובה לאסוף אחרי כלבים. 

 אבל את יודעת שהדברים האלה, ששינוי של דברים לוקח זמן.  מר שי קינן:

 והכל, הם שמו את השלט הזה וזה פיילוט. מי היה בגינה עוד?  ... עם הקורונה דוברת:

 ... שינוי חברתי מצריך זמן והסברה.  מר שי קינן:

 שי,  מר מוטי ששון:

.. .אגב, התשובה של ראש העיר אינה מספקת. השינוי החברתי לא בא על ידי מר שי קינן:

 של איזה חודשיים באיזה גינה. 

ברים, הסיפור, איך שלא נהפוך אותו, עשינו את הפיילוט, ... שמעתם. ח מר מוטי ששון:

אנחנו נסיק את המסקנות. ואני חוזר ואומר, אם יש מקרים בערים אחרות, 

אנחנו נבדוק אותם. כרגע אני אומר, מהאנשים שדיברתי איתם, יש את 

.. גר למעלה, למטה הגינה .החשדות האלה. אתה לא תוכל למנוע מילד

טיף, בא עם הבמבה וכל הדברים, אתה לא יכול למנוע הציבורית, באה עם ח

ממנו. לכן העסק הזה לא פשוט. אם לא תהיה מודעות ולא נפעל בדרך של 

.. כיתה ב', רבתי עם מנהלת המחוז .המודעות, אני אתן לך דוגמה. כיתה ג',

במשרד החינוך. אמרתי, "מה זה עניינכם אם אני מצמיד את הסייעת גם 

 בכיתה ב'?". 

 ג'.  נעה צ'פליצקי: גב'

 ב'.  מר מוטי ששון:

 . 3-שעות, לא רק ל 6-ל גב' יונת דיין:

אמרתי לה, "אני מוכן להציע, על חשבון העירייה, לקחת את כולכם, אל תתנו  מר מוטי ששון:

לי שום דבר. את לא יכולה למנוע בעדי". היא אמרה לי, "לא, אתה לא תעשה 

מרה לי, "אנחנו לא יכולים לחנך את את זה". אמרתי לה, "למה?", היא א

הילדים שתמיד תהיה סייעת לידם ותמיד הסייעת סידור שלהם. צריכים 

לדאוג לחנך אותם להיות עצמאיים". איך עושים את זה? לוקחים את כל 

הצוות החינוכי בבית הספר, והניהולי, ומלמדים אותם איך להתמודד 
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לו ומישהו עבר לידו. זה לא , קורה לו מה שקורה -במקרה שילד לוקח את ה

פשוט וזה לא קל. אבל שם, כמו שאמרה נעה, יש את המבוגר האחראי. זה 

מנהלת בית הספר, זה המורים, זה מנהלת, כל מי שאתה רוצה. לכן אני בא 

ואומר, אין לנו שום בעיה. אנחנו רוצים להחכים ולדעת מה ניתן לעשות הכי 

ב להיות, ואני כבר התחלתי לדבר טוב. הגענו למסקנה שהקמפיין הזה חיי

עם ראשי ערים. אפשר לעשות איזה קמפיין של מרכז שלטון מקומי על 

הנושא הזה. אמרו מוכנים לדבר. אבל אתה רוצה לקיים דיון? תגיד, "אני 

 .. דיון. .רוצה לקיים דיון". אי אפשר,

 אני כמובן,  מר שי קינן:

יש פרוצדורה. אי אפשר כל הזמן לעשות, לשנות שי, רגע, תן לי להבהיר לך.  מר מוטי ששון:

 סדרי עולם. 

 לא, בסדר.  מר שי קינן:

אני שואל שאלה, מישהו מעלה לסדר, אני עונה, ואז אתה בא ואומר "אני  מר מוטי ששון:

 רוצה לקיים דיון". אתה מוריד את זה מסדר היום או רוצה לקיים דיון? 

 ן. הנה, הדיון כבר התקיים. לא, קיימנו כבר דיו גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל גם, אי אפשר, זה יכול להימשך שעות.  מר מוטי ששון:

מוטי, אני מקבל את דעתך. אני לא מסכים לה, אבל מקבל אותה. אני רק  מר שי קינן:

אומר שהסברה כזאת לא תהיה אפקטיבית אם לא תקצה גינות. כי מה תגיד 

 "? בהסברה, "אל תיכנסו לכל הגינות עם האוכל

תשאיר את הקמפיין, נמצא כל דרך כדי להגיע למודעות אצל הרבה מאוד  מר מוטי ששון:

 אנשים. אתה רוצה לקיים דיון? 

 "נמצא כל דרך" זה שם קוד לזה שלא יקרה כלום.  מר שי קינן:

 שי, אתה רוצה לקיים, שי?  מר מוטי ששון:

 כן.  מר שי קינן:

. מי בעד להוריד את זה 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ון? אוקי, מי בעד לקיים די מר מוטי ששון:

מסדר היום לאור זה שעשינו ניסוי ואנחנו נתקדם בתחום הזה? מי בעד? מי 

להוריד את זה מסדר היום  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1נגד? 

לאור מה שאמרתי ולאור מה שאמרה היועצת המשפטית, שזה גם נוגע לה 

. אני עובר לסעיף הבא. היום ירד מסדרבאופן אישי. אוקי, אני עובר, 

 שאילתא. יעקב. 
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  ה לתושבייהנפקת תווי חני -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  -שאילתא  .4

 חולון.

ראש לפני  על תווי החניה, כן. אני הגעתי למסקנה, הייתה לי גם שיחה עם מר יעקב מזרחי:

הרבה שנים, וראש העיר אמר לי "בחולון יש בעיה עוד מלפני שאני הייתי 

ראש עירייה, לא דאגו להקים חניונים. אני החלטתי שאני אתן להם כחול 

לבן בחינם לכולם". עכשיו, מוטי, יש מצוקה אדירה של חניה בעיר, ואני לא 

ישארו באותו מצב מבין למה אתה דואג שתושבי העיר יפגעו. תושבי העיר י

עם כחול לבן. הם יוכלו לחנות בכל רחבי העיר בחינם. תושבי העיר שלך לא 

יפגעו. מי שייפגע זה אלה שבאים מבחוץ ותופסים מקומות שלנו בחינם. למה 

לעשות תווי חניה לעומת, דקה, תן לי לדבר. לא יודע למה אתה נגד. אם 

-העיר. יש לך פה קרוב ל תסובב קצת את הסוויץ' תראה שזה יעזור לתושבי

-מכוניות של שוכרי מכוניות, שהן ייעלמו מהכביש. יש לך פה קרוב ל 2,000

גרוטאות שייעלמו מהכביש. מעבר לזה תהיה לך הכנסה לעיר לא  1,300

מהתושבים עצמם, מתושבי חוץ. אני, אזור הקטנה אני שם פנגו. מה, מה 

 .. .הפריווילגיה הזאת

 ה תשובה? אתה רוצ מר מוטי ששון:

 כן.  מר יעקב מזרחי:

תקשיב, לכל דבר יש את הפלוסים ויש את המינוסים. בזמנו החלטנו מה  מר מוטי ששון:

שהחלטנו כדי לפתוח את העיר. אני רק מזכיר לך את זה, זה היה סיפור שלם 

 .. כלפי תושבי חולון, .של כל

 נגמר אבל, מוטי. די.  מר יעקב מזרחי:

דבר איתך. הגענו למסקנה שצריך לפתוח את העיר ולעזור לשוכרים. אני מ מר מוטי ששון:

תחשוב רגע מה קורה, בוא ניקח את המתחם הזה שבתל אביב, נוקיה, 

תסתכל מה קורה בחולון. כל האמרגנים שעושים שם אירועים בקיץ, בפסח, 

 שנים?  3-4-בחנוכה, לאן הם רצים לקבוע, לחתום הסכם עם שמשון ל

 לפה.  דובר:

 למה? למה?  מוטי ששון: מר

 כי תפסו את נוקיה לפני.  גב' אלינור מטלון:

.. זה לא דיון. זה לא דיון. אני עונה לך .לא, כי הם לא צריכים לשלם חניה. מר מוטי ששון:

על השאלה. זו המדיניות. אנחנו, סליחה, זו המדיניות, זו המדיניות כרגע, 

ות את זה. נקודה. זו המדיניות ואנחנו כל הזמן יושבים ומתדיינים איך לעש

 כרגע. אני עובר לסעיף, 

 מוטי, למה לא לעשות פיילוט, לנסות?  מר יעקב מזרחי:
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אבל יעקב, זו שאילתא, שאלה קצרה ותשובה קצרה, ואתה עושה דיון. אני  מר מוטי ששון:

 עובר לשאילתא הבאה. עוד יעקב, יעקב מזרחי. כן. 

ל מסדר היום. שתהיה בריא, מוטי. אני לא מבין למה אתה מוריד את הכ מר יעקב מזרחי:

 אתה מוריד את זה. 

 טוב, יעקב, אתה עובר לסעיף הבא?  מר מוטי ששון:

 זה לא סדר יום. מר יוסי זיידה:

 מה שאתה רוצה, תעשה. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, זו שאילתא, זה לא הצעה לסדר.  מר יוסי זיידה:

 עה לסדר. ... פעם הבאה הצ מר יעקב מזרחי:

 אז זה בסדר.  מר מוטי ששון:

 חבל שאתה לא מבין בזה, מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 .. כל פעם,.היה כבר לפני חצי שנה, דובר:

 לא, הם לא עושים את זה.  מר יעקב מזרחי:

 אבל גם עיר, כל העיר היום בשיפוצים, אי אפשר לעשות את זה. כל העיר מר מאיר חלבי:

 בשיפוצים, אי אפשר להכביד על הציבור עוד. 

יעקב, אין לך מה להגיד, אני בסעיף הבא. מה השאילתא שלך? שאילתא  מר מוטי ששון:

 הבאה. 

 יעקב, תביא את זה כהצעה, כדי שהוא יוריד את זה,  דובר:

 הוא לא יוריד את זה, אל תדאג.  מר יעקב מזרחי:

 השאילתא הבאה, יעקב. מר מוטי ששון:

  

 פתיחת רח' מרבד הקסמים. -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא -שאילתא  .5

כן, רחוב מרבד הקסמים. מוטי, רחוב מרבד הקסמים, מי שלא יודע, זה רחוב  מר יעקב מזרחי:

שנים הייתה  27תושבים. לפני  3,300שיש לו כניסה ויציאה אחת, בערך עם 

אה ממרבד הקסמים שם תאונת דרכים, כי אז העירייה פתחה את היצי

.. כן. עכשיו, מה .לרחוב המלאכה, וכניסה מרחוב המלאכה למרבד הקסמים.

שקורה שם, זה הפך להיות צוואר בקבוק מסוכן מאוד. אני, מה שביקשתי 

.. קודם כל באופן קבוע. אמרתי לפתוח רק יציאה לרחוב המלאכה, .פה,

ת שעת הלימודים, יציאה, לא כניסה, ושעתיים ביום. בשעת הלימודים, פתיח

ויציאה משעת הלימודים. מוטי, יש שם צוואר בקבוק, בסדר, תנו לי לדבר. 

דקות אנשים עומדים שם בפקק.  45יש שם צוואר בקבוק, אני אומר לך, 
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הנביאים, בצלאל, מרבד הקסמים ככה פקוק. אי אפשר לזוז. זאת אומרת, 

. או טיל שייפול אמבולנס או מכבי אש צריך לבוא לשם או לחלץ, זה אסון

 .. יש שם. .שם חלילה באיזה מלחמה, זה אסון. סגרתם את השכונה,

 .. נהיה יותר גרוע. .ועכשיו במיוחד, כשמשפצים עכשיו את גב' אלינור מטלון:

 ואני מדבר רק על שעתיים ביום,  מר יעקב מזרחי:

ם במהלך כדאי שתדע שהייתה פטיציה של התושבים. ניסיתי כמה פעמי מר מוטי ששון:

הכהונה שלי, ויש התנגדות חזקה מאוד של התושבים לפתוח את הציר הזה. 

 מהתושבים. כולל עכשיו. 

לא רוצים. ואני מוכן  15%אני יודע. כתושב השכונה אני אגיד לך בדיוק מה.  מר יעקב מזרחי:

 לחתום לך עכשיו. 

 כולל סקר בין התושבים.  מר יוסי זיידה:

 .. .רוצים. אתה יודע מי לא רוצה?לא  15% מר יעקב מזרחי:

אתה רוצה להקשיב, יעקב? זה שאילתא. אתה עושה דיון. אני לא אענה על  מר מוטי ששון:

 שאילתות יותר, אם אתה הופך את זה לדיון. 

 לא, צריך ללמד אותו, מוטי.  דובר:

 לא רוצים לפתוח את זה.  67%-כדאי שתדע, היה סקר ו מר מוטי ששון:

 מתי עשית סקר, מוטי?  חי:מר יעקב מזר

 בבקשה?  מר מוטי ששון:

 מתי? תגיד לי באיזה שנה.  מר יעקב מזרחי:

 בבקשה, תבדוק, תגיד לי.  מר מוטי ששון:

.. זה אסון. זה מתכון לאסון. דרך אגב, .אתה יודע מה הולך שם? זה לא מר יעקב מזרחי:

 התייעצתי, 

 . 5רק בבוקר, גם עכשיו, בדרך לפה, מה. בשעה לא  גב' אלינור מטלון:

 מוטי, התייעצתי עם אנשים ממד"א,  מר יעקב מזרחי:

 בעד.  23 מר מוטי ששון:

 נעשה סקר על פתיחת רחוב מרבד הקסמים,  19אוגוסט -יולי דובר:

 לקבוע או לשעה? יש הבדל בין קבוע לבין שעה ביום.  מר יעקב מזרחי:

 קב, יעקב, יע מר מוטי ששון:

 דיברתי על שעה ביום.  מר יעקב מזרחי:
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אי אפשר לעשות חלטורה. נגמר. זו התשובה. יעקב, יש שאילתא, נגמר.  מר מוטי ששון:

 שאלת על הסקר, קיבלת תשובה. 

 .. .אני העליתי את זה, מר יעקב מזרחי:

פה? שני לא פה. לא, זה  אוקי, שאילתא, אני עובר לשאילתא הבאה. שני מר מוטי ששון:

 שאילתא אישית, 

 מד"א והמשטרה אמרו לי זה אסון,  מר יעקב מזרחי:

טוב, חברים, אני עובר לשאילתא בנושא עלויות קייטנות הקיץ. בבקשה. גם  מר מוטי ששון:

. אני עובר, שאילתא של אלינור. אלינור, בבקשה. 8שני, בישיבה הבא. סעיף 

 שה. סקר ברזיות ציבוריות, בבק

 ... יעקב, אני קורא לך לסדר, אי אפשר ככה.  מר מוטי ששון:

 

 סקר ברזיות ציבוריות. –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .8

 שני לא פה, אני יכולה להקריא את השאילתות שלה?  גב' אלינור מטלון:

מישהו אחר. היא לא. היא צריכה להביא אישור שהיא רוצה להעביר את זה ל מר מוטי ששון:

לא העבירה, לא שלחה, לא כלום, זה עובר לשאילתא הבאה. ככה זה 

 הפרוצדורה, יאללה. 

 יש פה שאילתא כל כך טובה, חבל.  גב' אלינור מטלון:

 סקר ברזיות, יעקב, אני קורא לך פעם שנייה לסדר. פעם שלישית אתה בחוץ.  מר מוטי ששון:

  מוטי, אפשר רק שאלה? גב' קרן גונן:

 לא, רגע, נגמור את השאילתות.  מר מוטי ששון:

 , רגע, לפני זה, -לפני ש גב' קרן גונן:

 לא, היא עוד לא קראה את השאילתא.  מר מוטי ששון:

.. .לא, אבל אני שואלת באופן כללי. אתם עושים סקר לגבי כל מיני שינויים גב' קרן גונן:

 או שזה רק במקרה הספציפי, 

 בהרבה דברים עושים שיתוף תושבים.  מר יוסי זיידה:

 לא, לא שיתוף. סקר,  גב' קרן גונן:

 , תדברי בסוף. אלינור, בבקשה אלינור. -סליחה, את מתפרצת, זה שאילתא ש מר מוטי ששון:

מתי נערך לאחרונה סקר ברזיות ציבוריות על תקינותם ועל איכות המים  גב' אלינור מטלון:

  שלהם ומה היו תוצאות הבדיקה.
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במסגרת הביקורות השוטפות ובמסגרת האחריות של המפקחים והעובדים  מר מוטי ששון:

בגינות הציבוריות, בודקים באופן שוטף גם את הברזיות, ואם מתגלות 

תקלות, הן מטופלות. ככלל, המים בחולון מנוטרים ומבוקרים על ידי 

ים התאגיד, תאגיד מי שקמה, לפיקוח רשות המים ומשרד הבריאות. המ

 בחולון ייחודיים. 

אוקי, אני אחדד את זה עוד הפעם כי לא ענית על מה ששאלתי. שאלתי, מתי  גב' אלינור מטלון:

 נערך לאחרונה, 

 שוטף, מה,  מר מוטי ששון:

 לא שוטף, מתי לאחרונה ומה היו התוצאות.  גב' אלינור מטלון:

 מה זה שוטף? מתי נערך לאחרונה?  דובר:

 זה לאחרונה? אני אומר לך בשוטף הם, מה  מר מוטי ששון:

 אתמול בבוקר? לפני שבוע?  גב' אלינור מטלון:

.. סליחה, שחר, אני .ניתן לך תאריך לישיבה הבאה. תקבלי תאריך ושעה. מר מוטי ששון:

קורא לך לסדר, אל תתפרץ. בבקשה, אלינור. אתם באים להפריע. בבקשה. 

 קבלי לישיבה הבאה אפילו שעה. קיבלת תשובה, זו התשובה שלי, אלינור. ת

 למה לא לישיבה הזאת?  דובר:

 יש טיפול שוטף. אתה רוצה,  מר יוסי זיידה:

 מה זה שוטף? אז אני שואלת, מה זה שוטף?  גב' אלינור מטלון:

 אין סקר ברזיות, יש טיפול שוטף.  מר יוסי זיידה:

 שוטף, כל הזמן. בבקשה, אלינור, השאילתא הבאה.  מר מוטי ששון:

 זה לא התשובה, אבל בסדר. גב' אלינור מטלון:

 לא, תגידי לפרוטוקול, הוא לא נתן את הפרוטוקול.  מר שחר האס:

 אמרתי את זה כבר.  גב' אלינור מטלון:

 תגידי לפרוטוקול, "לא נתת תשובה. אתה מתחמק מלתת תשובה".  מר שחר האס:

 למה מתחמק?  י זיידה:מר יוס

 שחר, אני אוציא אותך החוצה.  מר מוטי ששון:

 בוא תקרא, יוסי.  מר שחר האס:

לא מבין עברית? אתה  סליחה, זו התשובה. זו התשובה. כל הזמן שוטף. אתה מר מוטי ששון:

בכוונה עושה את הפרובוקציה. בבקשה, אלינור, אני עובר לשאילתא הבאה. 

 זו התשובה שקיבלת. אני עובר לשאילתא הבאה. 
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 אז אני עוברת לשאילתא הבאה, ואל תצעק עליי.  גב' אלינור מטלון:

 לא צועק.  מר מוטי ששון:

 תודה רבה. גב' אלינור מטלון:

 

 סקר ברזיות ציבוריות  –ת המועצה אלינור מטלון בנושא של חבר -שאילתא  .9

 שאלת המשך.

כל כמה זמן עורכת העירייה סקר ברזיות ציבוריות והיכן ניתן למצוא את  גב' אלינור מטלון:

 המידע על זה?

 כל המידע הזה תוכלי למצוא במי שקמה. אם תרצי, נביא לך את זה.  מר מוטי ששון:

 י רוצה. ... אנ גב' אלינור מטלון:

 סליחה, אין לך זכות דיבור.  מר מוטי ששון:

 אבל אני רוצה. בגלל זה רשמתי.  גב' אלינור מטלון:

 פעם הבאה תכתבי שרצית. לא כתבת. לא כתבת שרצית.  מר שי קינן:

 אלינור, לישיבה הבאה תכתבי, "אבקש לקבל דו"ח זה וזה".  דוברת:

אילתא. שי, אני מבקש שתצא החוצה. זאת הפעם ... בבקשה, אני עונה על הש מר מוטי ששון:

 השלישית, 

 לא קראת לי פעם ראשונה אפילו.  מר שי קינן:

 קראתי לך פעם שנייה ושלישית. אני מבקש שתצא. מר מוטי ששון:

 לא קראת לי, מוטי.  מר שי קינן:

 סליחה, אני מבקש שתצא.  מר מוטי ששון:

 אני לא שמעתי שקראת לי.  מר שי קינן:

 שי, קראתי לך, אני מבקש שתצא. והזהרתי אותך, אחרי הפעם השנייה.  מוטי ששון: מר

 גם לא הזהרת אותו, למה אתה סתם אומר?  מר שי קינן:

 אני הזהרתי אותך, ואני מבקש שתצא.  מר מוטי ששון:

 מוטי, אתה צריך להגיד פעם ראשונה, פעם שנייה.  מר זאב ניסים:

 אמרתי.  מר מוטי ששון:

 לא.  אב ניסים:מר ז

 לא אמרת.  דוברת:
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.. צא, ובסוף הסעיף תחזור. ברזיות הינו מוצר חזק יחסית, .למה לא אמרתי? מר מוטי ששון:

שאם לא מחבלים בו, התחזוקה בו מועטה והבלאי נמוך. לכן אין סקרים, 

לציין כי האגף  אלא ככלל הביקורות הן שוטפות, כפי שהוסבר. כמו כן, חשוב

מתחיל לפזר ברזיות עם שוקת לכלבים, מונגשות ברחבי העיר והגנים, וכן 

 ברזיות מים קרים שיהיו ברחובות הראשיים, כפי שקיים בכיכר ויצמן. 

שאלת הבהרה. היכן ניתן למצוא את המידע הזה? יש את זה באתר של  גב' אלינור מטלון:

 יכולה עכשיו למצוא,  העירייה? יש את זה בפייסבוק? איפה אני

 אנחנו נעביר לך,  מר מוטי ששון:

 לא, לא לי.  גב' אלינור מטלון:

 אז אני מסביר, אין נתונים על סקר ברזיות,  מר שחר האס:

 לא, איפה יש ברזיות עם מים קרים כמו שיש בכיכר ויצמן או משהו כזה?  גב' אלינור מטלון:

 הפריסה של הברזיות.  גב' יונת דיין:

.. טוב, אני עובר לשאילתא, הוא יכול לחזור. אני עובר .הפריסה? תקבלי מוטי ששון:מר 

 לשאילתא הבאה. שחר האס, בבקשה.

 

 תוכן חינוכי איכותי בקייטנות. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .10

.. .בעקבות תלונות הורים בשנים האחרונות על מיעוט בתוכן חינוכי איכותי מר שחר האס:

 שר? אילו תוכניות העשרה מתוכננות בבתי הספר של החופש הגדול? אפ

החוברות הללו הן חוברות של שני גופים פדגוגיים מומחים בתחומים,  מר מוטי ששון:

 וזכיינים של משרד החינוך ושל חברת המתנ"סים. 

 אפשר לעיין?  מר שחר האס:

ותי. החוברות נכתבו במיוחד .. שאתה החלטת שזה לא איכ.ניתן לך לעיין. מר מוטי ששון:

עבורנו, יחד עם אנשי תוכן שלנו, ועברו התאמה לגנים ולבתי הספר. הבנת 

מי עשה את זה? התוכנית כוללת נושא לקייטנה, שנגזר ומתפרק לפעילות 

בקייטנה ברמה של מערכת שעתית ויומית ושבועית של מה ואיך עושים, כולל 

ם עברו השתלמות על החוברות ערכות יציאה בהתאמה לנושא. כל הצוותי

 והן מצויות בכל המסגרות. אתה רוצה לראות? בבקשה, תראה. 

 אני אשמח לראות. שאלה הבהרה. זה מפורסם הדבר הזה?  מר שחר האס:

 בתור אמא לילדים בקייטנה, קיבלתי לו"ז שבועי, פעילויות, נושאים.  גב' יונת דיין:

 נשלח בווטסאפ להורים.  מר שחר האס:

 ... בבקשה, אירועי שבוע הספר. בבקשה, שחר.  מוטי ששון:מר 
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 הושקע בזה זמן וכסף.  מר שחר האס:

 יפה מאוד.  מר שחר האס:

 

 אירועי שבוע הספר בחולון. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .11

 מדוע לא יתקיימו אירועי שבוע הספר,  מר שחר האס:

 החוברות. רגע, תגיד משהו. הרי קיבלת את  דובר:

... אני אעבור עליהן בעיון ואני אשיב בישיבה הבאה. אני רוצה לברר, אני  מר שחר האס:

רוצה לקרוא קודם, לפני שאני מברר, מדוע לא יתקיימו אירועי שבוע הספר 

 בחולון? 

התאחדות המו"לים היא זו שמפיקה את שבוע הספר ברחבי הארץ,  מר מוטי ששון:

צמצמה מאוד את הירידים ברחבי הארץ בשנים  ומסיבותיה הכלכליות היא

האחרונות ובמיוחד השנה. ההתאחדות לא הפיקה את שבוע הספר בחולון 

בשנים האחרונות, וכתחליף היה שיתוף פעולה מסחרי עם סטימצקי או 

צומת ספרים, אשר קיימו ירידים במבואות המדיטק בתקופת שבוע הספר. 

מגעים עם הרשתות הגדולות לקיום  אשתקד הייתה הקורונה, והשנה לא היו

יריד, בעיקר לאור העובדה שרק בחודש אפריל התאפשר לפתוח מחדש את 

מוסדות התרבות, ולכן הנושא לא היה על סדר היום. בשנה הבאה, אם כמובן 

לא תהיינה הפתעות, נפנה שוב לרשתות כדי לבדוק היתכנות. במקביל, כמו 

 .. מפגשים וכדומה. .ת לשבוע הספר,השנה, ממשיכות הספריות לקיים פעילו

אשמח לשאלת הבהרה. מדוע העירייה לא לקחה על עצמה לעשות באופן  מר שחר האס:

עצמאי, כמו שעיריות אחרות עשו, לאור הביטולים והקורונה והדברים 

 שציינת כאן, מדוע לא לקחה העירייה יוזמה, 

 התשובה שלי הייתה ברורה.  מר מוטי ששון:

 מדוע העירייה לא עשתה את זה באופן עצמאי?  מר שחר האס:

 אז בבקשה, זה היה ברור.  מר מוטי ששון:

רק באפריל התחילו לשחרר חזרה את המשק לפעילויות, לאחרונה. ונוסיף  גב' יונת דיין:

שהייתה לנו גם תקופת לחימה של שבועיים, בתחילת מאי אם אני לא טועה 

 בתאריכים. 

 לא מנע מערים אחרות כן לעשות. עדיין, זה  מר שחר האס:

 לא יודע איזה ערים אחרות עשו. אנחנו,  מר מוטי ששון:

 פה בחולון לא הסכימו להתארגן לזה. שמו את הדגש על מוסדות החינוך.  גב' יונת דיין:

 לא, הוא יכול לעבור דירה לערים אחרות אם הוא רוצה.  דובר:
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 אני נשאר פה.  מר שחר האס:

 ... בנושא הטבות לעסקים שיפגעו מעבודות הרכבת הקלה. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 הטבות לעסקים שיפגעו מעבודות  –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .12

 רכבת הקלה.

האם העירייה פנתה למשרד התחבורה והאוצר כדי לקבל השתתפות  מר בר שי:

של הרכבת  בהטבות ועסקים בסוקולוב וברחבי העיר, שיפגעו מעבודות

 הקלה? 

חברת נת"ע היא זרוע הביצוע של המדינה להקמת הרכבת הקלה. העיריות  מר מוטי ששון:

.. מה שיחול .בתקשורת שוטפות מול נת"ע, כולל בקשה להתחשבות בעסקים.

ומה חל בתל אביב, דרשתי את זה בעבר, אני דורש את זה גם היום. מה 

יה בתל אביב ויתנו ברמת גן, מה שנותנים בירושלים לעסקים שנפגעו, גם יה

 שהם יתנו, אני אעמוד על כך שנקבל את זה, 

היום עברתי בסוקולוב ובאמת מתחילים לחלק שם אלונים שמתחילים  מר בר שי:

עבודות בספטמבר. השאלה אם אנחנו מנגישים להם את המידע הזה, 

 לעסקים, 

 ים, קשרי קהילה. יש חברה שעוסקת בזה. קשרי קהילה. שילוב מר יוסי זיידה:

 מטעם נת"ע אבל, נכון?  מר בר שי:

 כן, כן, מטעם,  מר יוסי זיידה:

היא חייבת להנגיש את המידע הזה לתושבים. לבעלי העסקים. היא עושה  מר מוטי ששון:

 את זה. 

 נעשים הרבה, נעשות הרבה פעולות. כל היום נפגשים,  מר יוסי זיידה:

 גם מטעם העירייה?  מר בר שי:

 העירייה שותפה.  יוסי זיידה: מר

 היא שותפה לזה.  מר מוטי ששון:

 תשתיות של העירייה הן חלק מהשוטף מול נת"ע.  מר יוסי זיידה:

 בבקשה, שאילתא הבאה. מר מוטי ששון:
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 צל במרחב העירוני. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .13

מתוכנן לביצוע בשנתיים .. ומה .האם קיימת תוכנית עירונית להצללה מר שי בר:

 הקרובות? 

הצללה מתבצעת בשני אופנים. הצללה מלאכותית, שמשיות, יריעות  מר מוטי ששון:

וכדומה, הצללה טבעית של עצים. בנושא ההצללה המלאכותית, האגף מיפה 

 220בשנים האחרונות את צורכי העיר בגנים, וסיים לאחרונה ביצוע של 

יכן שלא היה, ניתן לבצע הצללה מאסיבית הצללות בשנה וחצי. במקביל, ה

של יריעות, הצללה מאסיבית של יריעות כגון כיכר סירן, פוזרו שמשיות עם 

שמשיות. לגבי הצללה טבעית של עצים להצללת  60סטנד מבטון, מעל 

המרחב הציבורי, לאגף יש תוכנית נטיעה שנה קדימה, שמבוצעת בהתאם 

נים. בממוצע בשנה נשתלים מאות עצים .. של פיתוח הג.לתקציבים, בלי קשר

 .. הנגישות. .ברחובות הראשיים, תוך חידוש מערכות השקיה ושמירה על

 יש אפשרות לקבל אחר כך את התוכנית עצמה? להסתכל בה.  מר בר שי:

 אני יכול לתת לך רשימה של, מר מוטי ששון:

 יש לי פה אפילו את רשימת השנה הבאה.  מר יוסי זיידה:

... את כולם. רק שייתן לך, הרחובות הראשיים שאתה מדבר עליהם. יש את  ששון: מר מוטי

רחוב ההסתדרות, רחוב מונטפיורי, רחוב קיבוץ גלויות, רחוב גולדה מאיר, 

חזית גן יום הכיפורים, רחוב קרן היסוד, רחוב גולומב, רחוב דוד צדוק ומשה 

עושה מקטעים תמיד שרת, רחוב חומה ומגדל, משנקר לויצמן, זה מקטעים. 

 ברחובות, 

 ... עצים שלא נותנים צל ועצים שנותנים צל בעצם?  מר בר שי:

 לא, זה נטיעה. פה מדובר על נטיעה, זה אומר חדש.  מר יוסי זיידה:

שקל לגינון והשקיה. טוב, אני עובר לשאילתא  100,000אישרנו הזמנה של  מר מוטי ששון:

 הבאה. יש שאילתא עוד? 

 לא, זהו.  דיין:גב' יונת 

 , מחיקת חובות והסדרי פשרה. אסתי. 14אנחנו עוברים לסעיף  מר יוסי זיידה:

 

 אישור מועצת העיר למחיקת חובות בהסדרי פשרה. .14

ערב טוב. אני מייצגת את אגף הכנסות היום גם. יש, לעירייה יש נוהל  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 מחיקת חובות. 

 יפה, איפה המיקרופון? מרשים. ... לפרוטוקול, מר שחר האס:

 מה, מה מרשים, שחר?  דובר:
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 החוברות של הבית הספר, אלה.  מר שחר האס:

שחר, אי אפשר לפתוח קייטנה בלי שאתה מגיש את כל החומרים מראש. אי  גב' נעה צ'פליצקי:

 אפשר. 

ה , זה, אבל זה נרא-לא, האמת שזה הגיע מתלונות של תושבים שאמרו שה מר שחר האס:

 נהדר. 

 אתה יודע, כי זה לא הסיפור.  גב' נעה צ'פליצקי:

 השאלה אם מיישמים את זה.  מר שחר האס:

 הסיפור איך מגישים את זה, בדיוק.  גב' נעה צ'פליצקי:

 איך מיישמים את זה.  מר שחר האס:

 זה לא צריך להיראות נהדר, התוכן צריך להיות נהדר.  דובר:

 התוכן נהדר.  מר שחר האס:

 התוכן נהדר, השאלה מה אתה עושה איתו.  גב' נעה צ'פליצקי:

 .. אסתי, בבקשה. .בבקשה, שי חזר מר מוטי ששון:

... רשות מועצת העיר, בעצם בקשה למחיקת חובות בהסדרי פשרה. יש  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

נוהל מחיקת חובות. הסכום המבוקש עבר את הנוהל הזה, ואומר שבהתחלה 

.. לפי סכום החוב, אם זה מעל .ובות עוברות דרך ועדת פשרותבעצם כל הח

, ולאחר מכן כל הבקשות מאושרות על ידי 100,000-או מתחת ל 100,000

 שקלים.  891,092ועדת הנחות. הסכום שמובא לפניכם בבקשה למחיקה זה 

 ממה מורכבים החובות האלה, אפשר לדעת?  מר יעקב מזרחי:

 חייבים, כל אחד והמקרה האישי לו,  16ן. זה כ גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 אנשים?  16זה רק  890,000 מר יעקב מזרחי:

כן. אבל זה חובות עברו, חובות שצברו ריבית והצמדה לפי החוק. מדובר  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 .. .במקרים של אנשים

 חבר'ה, כולם עונים. תנו לה,  מר מוטי ששון:

  ... שאלות, מר יעקב מזרחי:

יעקב, היא ענתה לך. יש עוד שאלות? אוקי, מי בעד אישור המועצה למחיקת  מר מוטי ששון:

חובות בהסדרי פשרה על פי מכתבה של סיוון ריאבוי, מנהלת מחלקת 

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 2021ליוני  22-הגבייה, מ

 ? את בעד? 17, אלינור? 17, 16, 15, 14

 נמנעת.  ' אלינור מטלון:גב
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אני עובר לסעיף הבא. חוק עזר  אושר.נמנעים.  3בעד. מי נגד? מי נמנע?  17 מר מוטי ששון:

 לחולון, החזקת מקלטים. בבקשה, יונת.

 

 .2021אימוץ חוק עזר לחולון )החזקת מקלטים( )תיקון( התשפ"א  .15

, את חוק העזר לדוגמה לעניין העירייה שלנו אימצה, כבר לפני המון שנים גב' יונת דיין:

החזקת מקלטים. חוק העזר לדוגמה שואב למעשה מחוק ארצי ומפנה אליו. 

לאורך השנים היה תיקון מסוים בחוק הארצי ואנחנו צריכים לעשות את 

התיקון בהתאם בחוק העזר שלנו, שזה בעצם מה שמובא בפניכם, ההפניה 

 לסעיף החדש העדכני. 

 , -א את הסעיף הזה בחוק, אבל כל מה שניסיתי לקרו מר בר שי:

בגדול זה אחריות של הבעלים, של מחזיק המקלט, לשמור את המקלט, גם  גב' יונת דיין:

 אם הוא פרטי, ברמת תחזוקה ופניות לשימוש בעת חירום. 

כמו שהיה לנו עכשיו, במקרה של המלחמה. המקלטים לא היו, חלק מהם  מר מוטי ששון:

 .. נכון. .לא

 הפרטיים.  יונת דיין:גב' 

 , -להבנתי זה היה פרטי. כאילו, רשום בסעיף חוק למפעלים ו מר בר שי:

יום כמפעל. זה מתייחס -למפעל יש הגדרה שונה ממה שאתה מכיר ביום גב' יונת דיין:

לגופים שונים בהיקף של מאות אנשים בדרך כלל. זה בדרך כלל נופל על 

משל בתי ספר, שאצלנו אין, אנחנו מפעלים. חלופה אחרת יכולה להיות ל

אחראיים עליהם. אבל חוק העזר מאפשר גם במקרי חירום למשל, אם היה 

מקלט פרטי שפנו דיירים מסוימים של בית שדייר אחר לא מפנה, אז אפשר 

 לסייע. 

, 1975אוקי, חברים, מי בעד חוק העזר לחולון, החזקת מקלטים תשל"ו  מר מוטי ששון:

? מי 2021כתבה של היועצת המשפטית, יונת דיין, ממאי תיקונים על פי מ

בעד.  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד? 

 . אני עובר לסעיף הבא. אושראין נגד, אין נמנעים. 

 הקצאה לעמותת אנוש. אישור חוזה זכות שימוש לעמותת אנוש, נפגעי נפש, גב' יונת דיין:

 בגוש, 

 לא, רגע,  דובר:

 סליחה, קודם המועצה הדתית? סליחה. גב' יונת דיין:

 



 534 פרוטוקול 04.07.2021–ליום  40מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

36 
 

מועצה דתית  -חוות דעת משפטית אישור חוזה למתן זכות שימוש עיריית חולון  .16

 .מקוואות -חולון 

הקצאת מקוואות של המועצה הדתית. יש, ככה, למעשה מדובר רק על  גב' יונת דיין:

 מפעילה ומתחזקת ואחראית עליהם. המקוואות שהמועצה הדתית 

 זה מאשרים רק. זה לא, זה קיים כבר המקוואות,  מר חיים סברלו:

 203נכון. זה בעצם ההסכם העדכני מולם. זה הולך ככה. מבנה בשטח של  גב' יונת דיין:

. מבנה 6, ברחוב יהושפט 6017, גוש 253מטרים רבועים מצוי בחלק מחלקה 

, 192, וחלק מחלקה 6740, גוש 211בחלק מחלקה מטרים רבועים,  236בשטח 

 72. מבנה בשטח של 37, מקווה בשיכון ותיקים, העלייה השנייה 6740גוש 

. 21, מקווה בג'סי כהן, הסנהדרין 7126בגוש  73מטר המצוי על חלק מחלקה 

מטרים המצוי, מטרים רבועים, המצוי על חלק מחלקה  58מבנה בשטח של 

מטרים רבועים  280. מבנה של 15, ברחוב צבי שץ 1קה , תת חל7162בגוש  258

 140, ומבנה בשטח 13, ברחוב משאול הפז 7183בגוש  32על חלק מחלקה 

, מקווה בקרית שרת, רחוב 7342בגוש  60מטרים המצוי על חלק מחלקה 

. יש לכם חוות דעת מפורטת בחומר שחולק לכם, על כל ההסכם 23השילוח 

 ותנאיו. 

 ? 2019ביוני  6-שאלה. למה זה, המכתב הזה יצא ב לון:גב' אלינור מט

 טעות הקלדה.  גב' יונת דיין:

 זה גם בסעיף הבא, אגב.  מר בר שי:

 אז זה פשוט טעות הקלדה, שאני מתנצלת שקיבלתם, גב' יונת דיין:

 . 21... זה  דוברת:

 , כן. 21 גב' יונת דיין:

 . 2019.. .לא הבנו מה, בדיוק, אני ראיתי, בגלל זה גב' אלינור מטלון:

 . 2021טעות הקלדה. זה  גב' יונת דיין:

 . מי בעד? 2021 מר מוטי ששון:

זה, אלה מקוואות, כן, כן, בנויים, קיימים, מתופעלים, מתוחזקים על ידי  גב' יונת דיין:

 המועצה,

יותר קרוב לכהונה  שנים, לזמן שהוא 5-שנים ולא ל 10ולמה אנחנו עושים עד  מר בר שי:

 של, 

 שנים?  5למה  מר מוטי ששון:

 כי עכשיו אנחנו כובלים את המועצות הבאות בהסכם של,  מר בר שי:
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 מה זה, זה משהו שעובד.  מר מוטי ששון:

 זה שייך להם בכלל, מה זה שייך?  מר חיים סברלו:

העירונית על פי גם ככה חלק ניכר מתקציב המועצה הדתית יוצא מהקופה  גב' יונת דיין:

 .. את המקוואות. .חוק. ואם לא המועצה הדתית, אז גורם אחר יצטרך

 לא, אני אומר רק,  מר בר שי:

 .. שם. .לא, בגלל דובר:

אין לנו שם כוונה לקחת את זה. זה מקווה שמשרת את התושבים, חילונים  מר מוטי ששון:

 ודתיים. 

הבנוי ואת האחזקה בו. לא את כל אחוזי  ההסכם נותן להם את המקווה גב' יונת דיין:

 הבנייה, אם יהיו נוספים, על המגרש. אוקי? 

 בסדר, אוקי. מי בעד,  מר מוטי ששון:

 שנים ולא יותר?  10-רגע, למה רק ל מר ראובן קייקוב:

 שאלה טובה.  דובר:

 אתם רואים, הגענו לממוצע טוב אם ככה.  גב' יונת דיין:

שור המועצה למתן זכות שימוש, על פי מכתבו של יחיאל אטיאס מי בעד אי מר מוטי ששון:

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1המצורף? מי בעד?  2021ביוני  6-מ

אני עובר לסעיף  אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  21, 20, 19, 18, 17, 16, 15

 הבא. 

 

אנוש עמותה  -עיריית חולון חוות דעת משפטית אישור חוזה למתן זכות שימוש .17

 חולון. 57רח' פרופסור שור  65חלק מחלקה  6779לנפגעי נפש גוש 

 חוות דעת משפטית, חוזה למתן זכות שימוש עיריית חולון,  מר מוטי ששון:

 זה ההסכם עם עמותת אנוש.  גב' יונת דיין:

 אנוש, עמותה ישראלית לנפגעי נפש. העמותה רשומה, מר מוטי ששון:

 עמותת אנוש, אם אתם זוכרים,  יונת דיין:גב' 

, 60.. חלקה .,65, חלק מחלקה 6779, גוש 580019800רגע. העמותה רשומה  מר מוטי ששון:

 , חולן. 57רחוב פרופסור שור 

מטרים רבועים, שתי קומות  644למטרת הקמת מבנה ציבור בשטח של  גב' יונת דיין:

את ההקצאה עצמה ועכשיו ראשונות. אם אתם זוכרים, המועצה אישרה 

 הגענו לשלב ההסכם, ולפי הנוהל צריך להביא לאישור לפני חתימת ההסכם. 
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 זה כבר אושר.  דובר:

 מוטי, זה מול חצי חינם, לא?  דובר:

, עדיין, איפה זה 57איפה זה יהיה בדיוק? לא, רגע, שנייה. פרופסור שור  גב' אלינור מטלון:

 בדיוק?

 מאחורה.  דובר:

 בדיוק איפה זה, בבקשה.  נור מטלון:גב' אלי

 מול פינת ליטוף לדעתי.  דובר:

 בלי ספקולציות. זה רחוב, בבקשה לדעת בדיוק איפה זה נמצא.  גב' אלינור מטלון:

... אישרנו את זה בישיבת קודמות, ושם אני זוכר שאמרנו איפה זה יוצא  מר מוטי ששון:

 .. לא יכול להגיד לך, .בדיוק. אבל

.. ברור שבצד של ...? בהרצל? במטרה? איפה?.איפה? ליד מכבי? אחרי מכבי? אלינור מטלון:גב' 

מכבי אתה לא יכול לבנות שם. איפה בצד של מכבי, בצד ימין ליד המפעל? 

בצד שמאל של מכבי? ליד מטרה? אני קצת מכירה את האזור הזה טוב, בגלל 

 זה אני שואלת. 

 ליד ההיכל של מכבי,  ליד היכל הספורט, מר מוטי ששון:

 יפה. צמוד אליו בצד שמאל או בצד ימין?  גב' אלינור מטלון:

 תלוי מאיפה את מסתכלת.  דובר:

 אני מסתכלת על מכבי.  גב' אלינור מטלון:

יש רק שטח אחד פנוי שם שנמצא מאחורי המבנה של הקהילה האתיופית,  מר יוסי זיידה:

 ומהצד, 

 הראשי בעצם, צמוד לתחנת, למרכז הספורט. על הכביש  גב' אלינור מטלון:

 לא, לא, זה פנימי.  דובר:

 זה מגרש כדורסל, הפתוח.  גב' אלינור מטלון:

 יש מגרש כדורסל פתוח,  מר יוסי זיידה:

 שהוא מונח בצד הצד.  גב' אלינור מטלון:

 בסמוך אליו הקהילה האתיופית,  מר יוסי זיידה:

 קהילה, בצד שמאל זה ה גב' אלינור מטלון:

 ... לכיוון החניה של בית הספר. מר יוסי זיידה:

 החניה של בית הספר ושבט ארנון. אז איפה אתם בדיוק מדברים?  גב' אלינור מטלון:
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בגלל שזה שבט ארנון אז הציעו להכניס לשם ילדים שאנוש מטפלים בהם  מר מוטי ששון:

 בבעיות נפשיות? 

 ארנון.  זה לא בא על חשבון שבט גב' יונת דיין:

לא, אני מנסה להבין. יש שם את שבט ארנון, מגרש כדורסל, חלק מאוד מאוד  גב' אלינור מטלון:

קטן חול, שהוא לא יכול להתאים שם למבנה לאנוש. בגלל זה אני שואלת, 

 איפה בדיוק המבנה? 

אני מבין שאת עשית בדיקה, מבינה שתחום הזה של אנשי מקצוע את אומרת  מר מוטי ששון:

 ול וזה.ח

 נכון.  גב' אלינור מטלון:

אז בבקשה, כל אנשי המקצוע בעיריית חולון אישרו את הדבר הזה, משמע  מר מוטי ששון:

 שאפשר לבנות שם הכל. 

 אין בעיה, אנחנו בעד. תגיד לי אבל איפה זה בדיוק? על הכביש הראשי?  גב' אלינור מטלון:

 אשי זה שטח ירוק.לא על הכביש הראשי. הכביש הר מר יוסי זיידה:

 כתוב פבריגט,  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה קשור פבריגט בכלל? פבריגט בכלל לא קשור בכלל.  גב' אלינור מטלון:

 .. אז זה, יש שם כביש. ., יש שטח פתוח,-אלינור, הכביש הראשי, השטח ה מר יוסי זיידה:

 לא, יש שם שטח.  מר יוסי זיידה:

 אבל מה זה רלוונטי?  מר מוטי ששון:

מה זה מה זה רלוונטי? יש שם עכשיו כל כך הרבה ילדים, יש שם כל כך  גב' אלינור מטלון:

 הרבה, 

 אז מה? מה זה רלוונטי?  מר מוטי ששון:

 כי התשתיות בכלל, שהולכות בפרופסור שור, לא מותאמות בכלל.  גב' אלינור מטלון:

 רות לעמותה שמטפלת באנשים נפגעי נפש? אנחנו לא יכולים לתת שי מר מוטי ששון:

 מה זה קשור, מוטי?  גב' אלינור מטלון:

 מה זה רלוונטי בכלל?  מר מוטי ששון:

... רק תעשה את זה בנושא נכונה, עם פרופסור שור, שזה רחוב מאוד מאוד  גב' אלינור מטלון:

 בעייתי. יש שם תחבורה ציבורית לא נגישה. 

 יחה, סליחה, סל מר מוטי ששון:
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ילדים של הצופים, פלוס מטרה.  1,000אתה לא יכול לבוא ולשים שם, יש שם  גב' אלינור מטלון:

אני לא סתם שואלת את השאלות האלה. יש שם עכשיו מרכז מאוד מאוד 

 גדול, של מלא מלא בני נוער, מלא ילדים, 

 מה קרה? מה קרה?  מר מוטי ששון:

מה זה מה קרה? החניה שם מסודרת? לא. יש שם ילדים שרצים לכבישים?  גב' אלינור מטלון:

 כן. 

אז תצביעי נגד. את חושבת שהעירייה לא עשתה עבודה? העירייה עשתה  מר מוטי ששון:

 עבודה. זו ההצעה של אנשי המקצוע, נקודה. 

 כולל הסדרה של הפיתוח הסביבתי,  מר יוסי זיידה:

 הראשי לשים אותם, זה מאוד חכם. מעל הכביש  גב' אלינור מטלון:

 טוב, חברים,  מר מוטי ששון:

אז איפה? בכניסה, איפה בפנים, בחורשה? איפה? הרצל? אני מכירה את  גב' אלינור מטלון:

 האזור הזה, תגיד לי איפה בדיוק. מעולה, אז תגיד לי איפה. 

 יש את ההסכם. כבר אישרנו בישיבה הקודמת ועכשיו היא מעלה, בגלל ש מר מוטי ששון:

 לא מעלה את ההסכם. אני מאשרת את ההסכם, יופי.  גב' אלינור מטלון:

 אז בבקשה, גברתי, תצביעי נגד.  מר מוטי ששון:

 תגיד לי איפה. מה זה קשור בכלל?  גב' אלינור מטלון:

 אין לך זכות דיבר. בבקשה, שחר, דבר.  מר מוטי ששון:

 לבנות גם בית ספר של ילדים על הרצף?  .. באזור הזה.אין איזשהו מר שחר האס:

 בצד השני.  מר יוסי זיידה:

.. המקומות היחידים שיש לנו היום הם שטחים .בבקשה, נכון, גם שם יבנה. מר מוטי ששון:

 חומים. יש לנו שטחים חומים, ומאוד מאוד, 

 זה בצד השני? מה,  מר שחר האס:

 של התושבים. ... וגם שם יש עכשיו התנגדות  מר מוטי ששון:

 זה אנחנו יודעים, אבל זה לא קשור. בגלל זה אני רוצה לדעת איפה.  גב' אלינור מטלון:

 מול רחוב היונה.  מר יוסי זיידה:

מה, אני לא יודע. אני אומר לך, בישיבה הקודמת אישרנו את זה. אישרנו את  מר מוטי ששון:

 .. .ההסכם

 פה זה במדויק. אז עכשיו אני שואלת אי גב' אלינור מטלון:

 תשאלי, תבואי מחר אליי, אני אתן לך תשובה. כרגע אני לא יודע.  מר מוטי ששון:
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 למה שאני אבוא אלייך מחר אם אני פה עכשיו מאשרת את זה?  גב' אלינור מטלון:

 אגב, על בית הספר הזה, זה ללא קשר כרגע, אבל מה הסטטוס שם?  מר שחר האס:

 נו בבית משפט אחרי החלטה של ועדת ערר. לצערנו אנח גב' יונת דיין:

 בית משפט?  מר שחר האס:

 לצערנו.  גב' יונת דיין:

משרד הפנים לא אישר את המתווה  2017-הבנתי. רשום פה בהחלטה שב מר שחר האס:

 הראשוני. 

קומות, שתיים עבורנו. משרד הפנים לא אישר לנו שהם  4רצינו שאנוש תבנה  גב' יונת דיין:

 רנו. יבנו עבו

 נכון. לא אישר, אמרו רק שניים.  מר שחר האס:

 לא, בנפרד לעשות את זה.  מר מוטי ששון:

.., ואחר כך אנחנו נבנה את ... לזה שהם בונים שתיים על יסודות חזקים.לכן גב' יונת דיין:

 השתיים שלנו. 

 על חשבונם, נכון? על חשבונם שתי הקומות.  מר שחר האס:

 כן.  גב' יונת דיין:

 אנחנו נבנה אחר כך, כי אין קרקע.  מר מוטי ששון:

 הבנתי.  מר שחר האס:

 אז אנחנו נבנה,  מר מוטי ששון:

 רצינו לנצל,  גב' יונת דיין:

 רצינו לעשות את זה ביחד, אמרו לנו לא. לא, לא.  מר מוטי ששון:

 .. איפה פיזית? .אין בעיה גב' אלינור מטלון:

 זה שטח חום, זה יהיה צורכי ציבור.  גב' יונת דיין:

 נעשה לך סיור.  דובר:

אל תעשה לי סיור, תגיד לי בדיוק. אני יודעת איפה זה, תגיד לי איפה. מה  גב' אלינור מטלון:

 הבעיה להגיד איפה זה? על הכביש הראשי? הקדמי? איפה? 

 אני צריך להגיד לך,  מר מוטי ששון:

 .. .ייק את זה עכשיוגם לא יודעים לד מר יוסי זיידה:

 .. בסוף הישיבה. .מעולה. גב' אלינור מטלון:

 אז תצביעי נגד.  מר יוסי זיידה:
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 לא, אני בעד זה. אבל איפה,  גב' אלינור מטלון:

, לשעבר 65, חלק מחלקה 779סליחה רגע, אני אומר לך מה הכתובת. גוש  מר מוטי ששון:

זכות שימוש לאנוש, עמותה  . אוקי, מי בעד מתן57, פרופסור שור 60חלקה 

, חלקה, חלק 6779, גוש 580019800ישראלית לנפגעי נפש, עמותה רשומה 

, 1? מי בעד? 57, רחוב פרופסור שור 60, בסוגריים לשעבר חלקה 65מחלקה 

בעד. מי נגד?  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.ע. מי נמנע? עינב. אחד נמנ

 

 .2022שנת  –תבחינים לתמיכות בעמותות כללי 

 . 2022אישור מועצה לתבחינים לחלוקת תמיכות בעמותות כללי, לשנת  מר מוטי ששון:

 מה שעשינו כאן, אנחנו פשוט,  מר רחמים בינוני:

 סליחה, אלינור, את מפריעה.  מר מוטי ששון:

 פריע. לא, זה אני, אני מ דובר:

 אז אתה, או צא החוצה, אני אוציא אותך, או שתחזור למקום שלך.  מר מוטי ששון:

... מבנים שהם בשימוש של תנועות הנוער וארגוני הנוער, אז אנחנו עדכנו  מר רחמים בינוני:

 50%שהעירייה תיתן תחזוקה למבנים. וגם שיפוצים, בתנאי שנקבל 

 זה כאן בתמיכות. , פשוט קיבלנו את 50%והעירייה תיתן 

רשום בסוף שזה בהסכמת מינהל החינוך והנוער. כלומר, כל שיפוץ כזה צריך  מר בר שי:

 להגיע, 

 ברור. יש לנו מנהל מחלקת הנוער, פונים אליו, הוא מבקש, מר רחמים בינוני:

 צריכים פיקוח על זה.  דובר:

 , -יש כסף עירוני ש מר רחמים בינוני:

 נו מקצים את הכסף מראש, לא, איך אנח מר בר שי:

 50-, תמיד העירייה מקצה את ה50%תב"ר, יהיה תב"ר. ברגע שיביאו לנו  מר רחמים בינוני:

 הנוספים לטובתם.

 תוך כמה זמן הם יקבלו מרגע שהם אישרו?  גב' אלינור מטלון:

 העירוניים לכל דבר 50%-כל מי שמביא כסף, ראש העיר תמיד נותן את ה מר רחמים בינוני:

 .. .שמגיע

 תוך כמה זמן?  גב' אלינור מטלון:

 זה תלוי מה הם יביאו?  גב' יונת דיין:
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 , ברגע שנקבל, במועצה הבא נגיש. -במועצה הבאה אנחנו נגיש את זה ל מר רחמים בינוני:

הם יגישו  אם הם יגישו גם תוכנית סקורה שאפשר כבר לאשר אותה, או אם גב' יונת דיין:

 שרבוט שצריך לעבוד עליו. 

 יש סכום הגבלה? אין? עכשיו אני מביאה מיליון, יכולה לקבל מיליון?  גב' אלינור מטלון:

, 2022אוקי, מי בעד אישור לתבחינים לחלוקת תמיכות בעמותות כללי לשנת  מר מוטי ששון:

מכתבה של היועצת המשפטית, מכתבה של אביבה שרון, סגנית היועצת 

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 15.6.2020המשפטית, מכתבה מיום 

 . מי לא הצביע? שירלי, את בעד או נגד? 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12

 אני כן, בעד.  גב' שירלי לוי ציון:

 אני עובר לסעיף הבא.  .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  20בעד?  מר מוטי ששון:

 

 .2022שנת  –נים לתמיכות בעמותות ספורט תבחי .18

אישור היועצת המשפטית, תבחינים לתמיכות בעמותות הספורט לשנת  מר מוטי ששון:

 . מכתבה של היועצת המשפטית, שלך או של, 2022

 זה שלי הפעם. אבל עצמון פה לעזור.  גב' יונת דיין:

 שחוזר כל שנה.  יש שאלות, חברים? זה פחות או יותר רוטיני, מר מוטי ששון:

 לספורט?  מר בר שי:

 לספורט.  גב' יונת דיין:

לגבי אגודת הבוגרים המשויכת לאותה קבוצה, אין לנו אפשרות, אם יש  מר בר שי:

 איזה, 

 על מה, על איזה קבוצה אתה מדבר?  מר מוטי ששון:

 .א. 12.א.א. א.12על סעיף  מר בר שי:

 .א? 12מה זה  מר מוטי ששון:

עם האגודה שמשויכת לאגודת בוגרים. אם זה בית ספר לכדורגל אז הוא לא  מר בר שי:

 זכאי, 

.. אנחנו עושים עוד תיקונים ... משלמים כסף.בית ספר לכדורגל זה לא אגודה מר אילן גזית:

ילדים ברחוב,  10קלים לראות מה שלום המצב, כי יש עמותות שאוספות 

בלים זה, אחרי שנה בואו תשחקו בשם הקבוצה, מקבלים תקציב, מק

הקבוצה מתפרקת והעירייה השקיעה כבר כמה אלפי שקלים. אבל זה ספורט 

תחרותי, זה לא חוג. אנחנו רוצים להגיע להישגים, לקדם את מחלקות הנוער 

 קדימה. שלילדים יש שאיפה לאן להגיע, בטווח הארוך, 
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ובדים מינואר ושאלה נוספת לגבי התבחין של הכרטיסים. בעצם אנחנו ע מר בר שי:

 לינואר, נכון? 

 אין לנו ברירה.  גב' יונת דיין:

אז איך אנחנו עושים את התחשיב של הכרטיסים? כי עכשיו רק חזרה, חזרו  מר בר שי:

 הקבוצות. שנה קודם לא היו כרטיסים. 

 היו. הפועל חולון מכרו כרטיסים.  מר אילן גזית:

 משחקים.  4-5-מכרו ב מר בר שי:

 לא, ממש לא. הגיעו לאן שרוצים להגיע.  גזית:מר אילן 

 משחקים האלה ולא לפי,  5-אז החישוב הוא לפי ה מר בר שי:

 לפי מה שמוכרים כל השנה, באופן עקרוני.  מר אילן גזית:

 שנה שעברה לא מכרו כל השנה.  מר בר שי:

 מכרו.גם לירמיהו מכרו כרטיסים, תתפלא לשמוע. וגם הפועל חולון  מר אילן גזית:

 זה יחסי. הכוונה יחסי לשאר האגודות?  מר בר שי:

מי שמוכר ומציג אישור רואה חשבון לסכום שהוא מכר, מקבל את המצ'ינג.  מר אילן גזית:

.. הגישה הפועל חולון, השנה גם ... רוב האגודות לא מגישות..מי שלא מביא,

 אליצור חולון. מי שיגיש, יקבל.  הגישה ירמיהו. יכול להיות שבעתיד יגישו גם

 בכמה מדובר?  מר חיים סברלו:

 . 500,000עד  מר אילן גזית:

 יש לנו רצון שהקבוצות, תהיה להן גם כן מוטיבציה להביא קהל.  מר יוסי זיידה:

לא, אבל אם אנחנו לפי השנה הקודמת סופרים, לא הייתה שנה שלמה של  מר אילן גזית:

 ם של כרטיסים. חודשי 3כרטיסים. היו 

תשמע, יש גם אחד שביקש תמיכה למרות שהקבוצה שלו לא שיחקה בכלל.  מר יוסי זיידה:

 יש לנו מהכל. יש לנו תבחינים שמגנים על הכלל בסך הכל. 

.. דיברנו .רגע, אני גם רציתי לשאול שאלה. לפני כמה ישיבות מועצה, שישבנו גב' שירלי לוי ציון:

 350,000, או 320שים בוגרות שקיבלו תקציב של על קבוצת מכבי חולון. נ

 ש"ח. 

 לא קיבלו, הופיע להם.  מר אילן גזית:

הופיע, ובסוף לא קיבלו, ואמרו שיש להם איזה גרייס של כמה חודשים אם  גב' שירלי לוי ציון:

הם יחזרו לפעילות, והם לא חזרו לפעילות. אז רציתי לדעת כאילו, לא קיבלו 

ו, ורציתי לדעת מה עושים עם הכסף הזה. וגם, לקראת ומשה 300את הכסף, 
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העונה הבאה, אני נפגשתי עם שמעון מימון לפני כשבוע והבנתי שהם, כנראה 

 הם סוגרים את כל המחלקה הזאת. 

 של הבוגרות או של הנערות?  מר אילן גזית:

 של הבוגרות.  גב' שירלי לוי ציון:

 החדש.  ... גם נערות, לפי התבחין מר אילן גזית:

.. אז השאלה, אז עכשיו, מה שהוא אמור היה .כן, אבל זה סכומים אחרים. גב' שירלי לוי ציון:

 לקבל, הוא לא קיבל. הכסף חזר,

הכסף מתחלק בין שאר האגודות בכלל. זאת אומרת, הכל באופן יחסי. תמיד  מר יוסי זיידה:

הוא תמיד  הכסף, לעולם לא נשאר כסף מתמיכות לעמותות בקופת העירייה.

 מתחלק, 

 זאת אומרת, כל השאר קיבלו יותר?  גב' שירלי לוי ציון:

 באופן היחסי כמובן.  מר יוסי זיידה:

 יכול להיות השנה וזה יכול להיות שנה שעברה.  מר מוטי ששון:

 רגע, אבל זה לא מחולק שווה בשווה, זה מחולק,  גב' נעה צ'פליצקי:

 ואחרי זה כל אחד יקבל לפי האחוז שלו.  .. בנושא,.הוא מביא מר אילן גזית:

 הבנתי.  גב' שירלי לוי ציון:

אוקי, אז מי בעד אישור המועצה לתבחינים בתמיכות בעמותות הספורט  מר מוטי ששון:

, על פי החלטה של הוועדה, ועדת התמיכות, שזה רחמים 15.6.2021-מה

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6 ,5, 4, 3, 2, 1בינוני, יוסי זיידה ואביבה שרון? מי בעד? 

אני עובר  . אושרנמנעים.  3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  17, 16, 15, 14, 13

 לסעיף הבא. 

אני רוצה בהזדמנות זאת למחות שיושב ראש ועדת הספורט לא מעורב בשום  מר אילן גזית:

דבר שקשור לתבחיני הספורט, ולכן אני נמנע. וצר לי גם שנסגרה אגודת 

 יה, בין היתר. השחי

 

 .PAYאישור מועצה לצפייה והקלדה בחשבון לאומי  .19

? כן, PAYאוקי, מי בעד אישור המועצה לצפייה והקלדה בחשבון לאומי  מר מוטי ששון:

 בבקשה, תגידי מה זה. 

הרשאה לאגף תקציב  ערב טוב. אנחנו מבקשים את אישור המועצה לתת גב' אסתי וייסלר הרצוג:

.. בתוך האתר של בנק .. זה איזשהוPAYלצפייה והקלדה של נתונים בלאומי 

.. של משרדי הממשלה. משרדי הממשלה עברו .לאומי. זה נדרש לנו לצורך
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לאחרונה איזשהו עדכון סייבר, ויש להם בעיה לקבל תשלומים בכל מיני 

היא  PAYלאומי  דרכים האחרות. הדרך הזאת של דרך האתר המאובטח של

גם קלה יותר, היא גם מהירה יותר, יעילה, ואנחנו משלמים ככה הכל. כאילו, 

אפשר לשלם ככה רישיונות של משרד התחבורה, כריתות עצים, כל מה 

 שקשור למשרדי ממשלה. ואנחנו מבקשים, 

 צפייה למי?  מר מאיר חלבי:

שקל וזה רק למשרדי  5,000עד לסכום של זה, לחשבות באגף תקציבים. זה  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 ממשלה. 

 .. .כן, אבל הציפייה של עובדי העירייה מר מאיר חלבי:

 כן, ברור. זה חשבות מסוימות שעובדות עם המשרדים האלה,  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 ... בקרה.  מר מאיר חלבי:

 כן, בוודאי.  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

ר שאנחנו נותנים זה לא רשום למי זה ספציפית. את אומרת רגע, אבל באישו מר בר שי:

 עכשיו שזה ספציפי לחשבות מסוימות. 

אנחנו, כי אנחנו לא יודעים עדיין למי אנחנו ניתן ספציפית. זה בהתאם  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

לצורך. כרגע זה למי שמתעסקת עם משרד התחבורה ועם משרד איכות 

 , -הסביבה, שזה קשור ל

 בכמה חשבות מדובר? סדר גודל.  ' אלינור מטלון:גב

 . 2-3 גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 אפשר לציין את זה באישור? כאילו, שנדע למי אנחנו נותנים,  מר בר שי:

 אין בעיה. תראה, חשבות יוצאות לחופשת לידה,  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 ... לפי התפקידים שאת אומרת.  מר בר שי:

 אין בעיה, אפשר לציין תפקידים.  יסלר הרצוג:גב' אסתי וי

 מה התפקידים, אסתי?  דובר:

 יש חשבת מחלקת רכב וחשבת גנים ונוף. זה מה שאני זוכרת כרגע.  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

מאגף  טוב, מי בעד אישור המועצה למתן הרשאה לחשבות תקציביות מר מוטי ששון:

לצורך תשלומי שוברים  PAYהתקציבים לצפייה והקלדת נתונים בלאומי 

. גזבר העירייה או מוסמכים ₪ 5000למשרדי ממשלה בלבד, ועד לסכום של 

, 5, 4, 3, 2, 1מטעמו יוסמכו לאשר את התשלומים בשם העירייה. מי בעד? 

בעד. אין נגד, אין  02, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, עינב, 11, 10, 9, 8, 7, 6

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.נמנעים. 
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 מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה. .20

מתן הרשאה לקבלת מידע בחשבונות העירייה מליאת אלימלך, סגנית  מר מוטי ששון:

מנהלת מחלקת התאמות בנקים, במקום דריה קופמן שעברה תפקיד. מי בעד 

, לקבלת מידע 033286063ך, תעודת זהות, להסמיך את הגברת ליאת אלימל

 בחשבונות בנק של העירייה? 

 זה לא מופיע בחומר. רגע, אולי זה בחומר הראשון?  גב' אלינור מטלון:

 כן, מופיע במקור.  דובר:

 אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 זה למעשה להחליף עובדת, אחת אחרת, עקב חילופי תפקידים.  גב' יונת דיין:

בעד. מי נגד? מי נמנע?  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מוטי ששון:מר 

 אלינור, את נמנעת? 

 לא, אני עדיין מחפשת את הזה,  גב' אלינור מטלון:

 אני עובר לסעיף הבא.  .אושראוקי, אחת נמנעת.  מר מוטי ששון:

 

 .1202מרץ  –אישור ועדת השקעות לתקופת ינואר  .21

 . 2021מרץ -דו"ח ועדת השקעות, בבקשה. ינואר מר מוטי ששון:

בעצם אנחנו מדווחים לכם על ועדת השקעת של הרבעון הראשון. אנחנו,  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

מיליוני שקלים מנוהלים על ידי יועצי השקעות למיניהם. אנחנו  365בעצם 

זה הדיווח לרבעון מיליון. זהו,  4.2ברבעון הראשון השגנו תשואה של 

 הראשון מבחינת ועדת השקעות.

 . 4.2יפה מאוד, תשואה  דובר:

 אוקי, מי בעד אישור,  מר מוטי ששון:

.. אז יש לנו פירוט של, מתי ... הזה?.רגע, יש גם את דו"ח קרן ההשקעות. זה מר שחר האס:

פעם אחרונה התקבל דו"ח של פירוט קרן ההשקעות? מה יוצא, מה נכנס, 

 ש. כמה י

, כל עירייה מחויבת לנהל את כספי -בעקרון הכל מופיע לך כאן. מה ש גב' אסתי וייסלר הרצוג:

. הוא נתן 20ההשקעות שלה לפי חוזר מנכ"ל. החוזר האחרון יצא בפברואר 

קצת יותר מרווח תמרון בעיקר לרשויות איתנות, ואנחנו מנהלים את זה 

את כל חברות ניהול ההשקעות בהתאם לחוזר מנכ"ל. אתה רואה כאן, יש לך 

, אתה רואה? יש לך כל חברה עם בעצם התשואה שהיא הציגה. ובדף 5בסעיף 

 ? 4.2לאחר מכן, אתה רואה שברבעון הראשון השגנו 
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 כן. אני מדבר על קרן עודפים.  מר בר שי:

 אוקי, זה לא אותו דבר. אמרת קרן השקעות.  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 אמרתי קרן השקעות?  מר בר שי:

 כן.  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 התכוונתי לקרן עודפים.  מר בר שי:

 אוקי, בסדר. קרן עודפים זה, תכף אנחנו נדבר על זה בדו"ח. בסדר?  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

? מי בעד? 2021מרץ -אוקי, מי בעד אישור דו"ח ועדת השקעות לתקופה ינואר מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד, אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 אני עובר לסעיף הבא.  . אושרנמנעים. 

 

חודשים  12 -לבורנטית בתיכון אילון ל -הארכת שירות העובדת הגב' כגן צביה  .22

 .31/8/2022 -עד 

 אז יש שם,  גם מערכות שירות של עובדי הוראה. יש לנו את הרשימה? מר מוטי ששון:

 12-הראשונה זה כגן צביה, לבורנטית בתיכון אילון. הבקשה היא להאריך ל גב' יונת דיין:

. מה שקורה זה שבכל המקצועות האלה, 70חודשים. היא כבר עברה את גיל 

כל עובדי ההוראה שאנחנו מביאים פה, יש קושי מאוד מאוד עצום לגייס 

שעוסקים בזה. ומכיוון  60-ו 50 ,40ולקבל כוח אדם חדש. כמעט שאין בני 

 .. יתפעל כנדרש, .שאנחנו כן רוצים לשמר את היכולת להגיש לבגרויות, או

 והם גם מנוסים.  מר מאיר חלבי:

הם כולם הביאו אישורים רפואיים, הם כולם עם המלצות מאוד חמות של  גב' יונת דיין:

 מנהלי בתי הספר ושל מינהל החינוך. 

 , -גם מישהו, מר פולנסקי, הוא מורה ביש  מר עזרא סיטון:

 בתיכון אילון, פיזיקה.  גב' יונת דיין:

 שנה מורה בקוגל.  30-40אני עוד זוכר אותו לפני  מר עזרא סיטון:

 נכון.  מר מוטי ששון:

 אני לא יודעת להגיד איפה הוא לימד לפני,  גב' יונת דיין:

בעד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7 ,6, 5, 4, 3, 2, 1אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

  אושר.אין נגד, אין נמנעים. 
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 12 -מורה לכימיה בתיכון אילון ל -הארכת שירות העובדת הגב' לילייב לאה  .23

 .31/8/2022 -חודשים עד 

לילייב לאה, מורה לכימיה בתיכון אילון. למה שלא נאשר את כולם כבר  מר מוטי ששון:

 במכה?

 כי צריך,  ת דיין:גב' יונ

 אחד. -אחד גב' אלינור מטלון:

לילייב לאה, מורה לכימיה בתיכון אילון. שוב אותם קשיים בכלל לגייס  גב' יונת דיין:

מורים לכימיה. שוב, אני אומרת שוב, לכולם יש אישור רפואי, המלצות 

 חמות של מנהלי בתי הספר ושל מינהל החינוך. 

בעד. אין נגד,  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושר אין נמנעים.

 

 12 -מורה לפיזיקה בתיכון אילון ל -הארכת שירות העובד מר פולנסקי מרק  .24

 .31/8/2022 -חודשים עד 

.. לימד לפני .70א עבר את גיל פולנסקי מרק, מורה לפיזיקה בתיכון אילון. הו גב' יונת דיין:

 שנה. גם פה,  40או  30

 אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 כן, הוא מגיש לבגרויות.  גב' יונת דיין:

בעד. אין נגד, אין  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד,  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.. אושרנמנעים. 

 

 12 -מורה למתמטיקה בתיכון אילון ל -ירות העובד מר גרבר ויקטור הארכת ש .25

 .31/8/2022 -חודשים עד 

 גרבר ויקטור, מורה למתמטיקה בתיכון אילון.  גב' יונת דיין:

אני עובר לסעיף . אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 2, 1אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 הבא. 
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חודשים עד  6 -ל לייבה מנהל מערך פרויקטים להארכת שירות העובד מר מונ .26

31/3/2022. 

עכשיו יש לנו בקשה שבעצם מגיעה אליכם בתור האסיפה הכלכלית של  גב' יונת דיין:

החברה לפיתוח תיאטרון, מחול, מוזיקה. מה שכחתי? מר יוסי טרפון, הוא 

 עובד בדיאלוג בחשכה, 

 רגע, מה עם מונל לייבה?  גב' אלינור מטלון:

, גם אישרתם לו 70סליחה, מונל. סליחה. מונל לייבה, הוא גם עבר את גיל  ב' יונת דיין:ג

כבר הארכה פעם אחת. הוא עובד במינהל תעשייה ומסחר. הבן אדם עם 

בבוקר, עוקב אחרי כל הפרויקטים  8או  7-אישור רפואי, מתרוצץ בשטח מ

למי שצריך, ויש  הגדולים שלנו, מפקח על כל קבלני החוץ שלנו, רע ומנדנד

 קושי לגייס מהנדסים בכשר, 

 חודש?  12-אז למה לא ל מר מאיר חלבי:

כי מנגד אנחנו צריכים כן מידי פעם לעשות בדיקה ולראות שבאמת לא  גב' יונת דיין:

 השתנו דברים, 

 , -נכון. אם לא, אחר כך נאכל אותך ב גב' אלינור מטלון:

 אושרבעד.  17, אוקי, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 

למשך  12/2021 -הארכת שירותו של מר יוסי טרפון עובד בדיאלוג בחשיכה החל מ  .27

חודש, אושר בישיבת דירקטוריון של החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה  18

 אומנות ומחול בע"מ.

זה עובד בדיאלוג בחשכה, שוב, פנסיונר. נכון ששם יש גם  מר יוסי טרפון גב' יונת דיין:

עובדים צעירים, אבל יש קושי מסוים לגייס אותם, גם את המקצועיות 

שלהם. מנהל המוזיאון מאוד מאוד המליץ עליו. זה מובא אליכם כאסיפה 

 כללית של החברה. 

וך אותו ויכשיר אותו אפשר לבקש גם כן לגייס איזשהו עובד שכן הוא יחנ מר ראובן קייקוב:

 למשך, 

 אין.  מר מוטי ששון:

 מנסים כל הזמן. יש מחסור בעובדים כרגע בדיאלוג בחשכה, לפי מה שהבנתי.  גב' יונת דיין:

 לא רק בדיאלוג בחשכה, בכלליות. יונת, שאלה.  גב' אלינור מטלון:

 ... לכם, מה שהבאנו פה, הערכה. יאללה, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 רגע, יש לי שאלה.  לינור מטלון:גב' א
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 ... לחשוב אסטרטגית,  מר ראובן קייקוב:

 חושבים ככה ומנסים.  דובר:

 כן, נביא. נייצר אותם. מר מוטי ששון:

 שאלה. העובד פרש וחזר, תוך כמה זמן מהפרישה עד החזרה?  גב' אלינור מטלון:

 כמה חודשים.  גב' יונת דיין:

 לא שומע.  מר מוטי ששון:

 העובד פרש,  ' אלינור מטלון:גב

 מאז שהוא פרש?  מר מוטי ששון:

מאז שהוא פרש עד שהוא חוזר, כן. צריך לעשות, צריך שתהיה תקופה שאתה  גב' אלינור מטלון:

 לא יכול להעסיק אותו. 

 פרש בגיל פרישה ולאחרונה הביע נכונות לחזור. גב' יונת דיין:

 כמה זמן?  מה זה לאחרונה? תוך גב' אלינור מטלון:

 לאחרונה זה עכשיו, כי עכשיו מאשרים,  גב' יונת דיין:

נכון, אז מתי הוא פרש? כלומר, צריך תקופת סינון. כן, חייב תקופת סינון.  גב' אלינור מטלון:

בטח, כי הוא מקבל פיצויים, הוא מקבל דברים. הוא לא יכול לחזור ישר, 

 הוא צריך, 

 70, והוא מבקש לחזור עכשיו, כשמלאו 67שה, שזה הוא פרש בגיל פרי גב' יונת דיין:

 .. .בדצמבר

 אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

נכון, אבל צריך לבדוק את זה. אם לא, עכשיו, מה תעשה? תגיד לעובד,  גב' אלינור מטלון:

 ?". זה לא, 67-"תחזיר את הפנסיה מ

אני  אושר.בעד.  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1  מר מוטי ששון:

 עובר לסעיף הבא. 

 זה לא קשור. וגם, עכשיו בפנסיה הוא צריך להצהיר רק על חלק.  גב' אלינור מטלון:

 

 .2022הארכת שירות חני חסון למשך שנה עד סוף חודש יוני  .28

במחלקת הטלמרקטינג ובעצם מגייסת את המנויים גם חני חסון, עובדת  גב' יונת דיין:

עבור תיאטרון המדיטק וגם עבור הסינמטק. מקצועית, מכירה את המנויים 

 של שני, 

 היא גם פנסיונרית?  דובר:
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 . 73... עד  גב' יונת דיין:

 . מי בעד? 30.6.2022עד  1.7.2021-מ מר מוטי ששון:

 הארכה לשנה.  גב' יונת דיין:

אני עובר לסעיף   אושר.בעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 6, 5, 4, 3, 2, 1לשנה.  ששון:מר מוטי 

 הבא.

 

 .2022הארכת שירות רחל קורל למשך שנה עד סוף חודש יוני  .29

, היא אחרי כל 70, היא בת 2009וקורל רחל, שהיא עובדת בספריות משנת  גב' יונת דיין:

ת, הידע שלה נדרש כדי שנת הקורונה והפתיחה המחודשת של הספריו

 שהספרייה תתפקד, ואפשר יהיה לנסות לגייס ספרנית חדשה. 

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. אוקי, זה לשנה. מי בעד? 36%...  מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.  .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17, 16, 15

 . בבקשה, אסתי. 2020סתי. דו"ח רבעוני לשנת רחמים, דו"ח רבעוני. א

 

 .2020לשנת  4אישור דו"ח רבעוני  .30

 אנחנו מביאים בפניכם את הדו"ח הריבעוני,  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 חבר'ה, היא מדברת.  מר מוטי ששון:

, 2020. אז השנה הזאת זה בעצם הסיכום של שנת 2020לשנת  4רבעון  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

דוע הייתה שנת, שנה עם משבר הקורונה. עדיין לא מונה לעירייה, לכל שכי

הרשויות בארץ אגב, רואה חשבון מבקר. יש איזשהו עניין עם מכרז של רואי 

חשבון מבקרים במשרד הפנים. אז כרגיל, זה בעצם הדו"ח שמסכם את 

יגיע כשהביקורת  2020. הדו"ח המבוקר של שנת 20הרבעון הרביעי בשנת 

 ס לפעולה ויהיה לנו דו"ח חתום. אז זה בהמשך. תיכנ

 , -בדרך כלל אין כמעט שינויים ב דובר:

, 5כן, בדרך כלל אין, יש שינויים מינוריים. אז בעצם, אם תסתכלו בעמוד  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

מהתקציב  2%-, כ-תוכלו לראות שההכנסות ברבעון הרביעי היו נמוכות ב

מיליארד. במקביל ההוצאות היו  1.531וחצי, השנתי הסתכמו במיליארד 

מיליארד, ככה שסיימנו את  1.469-מהתקציב, והסתכמו ב 6%-נמוכות בכ

מיליוני שקלים. כך גם ההון המצטבר. בעמוד לאחר  62השנה עם עודף של 

 163-.. בתקציב הפיתוח. ההכנסות הגיעו ל., אפשר לראות את6מכן, עמוד 

, כך שסיימנו בגירעון בתקציב הפיתוח, 191מיליוני שקלים, וההוצאות 

מיליוני שקלים. כבר בדו"ח הבא שאני אציג בפניכם  28בגירעון זמני של 
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תראו את ההיפוך של הדבר הזה. העודפים הזמניים נטו בתקציב הפיתוח 

מיליוני שקלים.  140מיליוני שקלים, ובקרנות הפיתוח יש לנו  289עומדים על 

 ללא גירעון תקציבי.  2020סך הכל סיימנו את שנת 

 אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 רגע, רגע.  מר ראובן קייקוב:

 ראובן, אתה בוועדת כספים. שאלת את כל השאלות שם,  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 קליטת עלייה, יש שם,  מר ראובן קייקוב:

 מה קליטת עלייה?  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 עלייה, יש שם שני עובדים יותר, בעודף. זה ייתכן דבר כזה? קליטת  מר ראובן קייקוב:

נכון, כן. נקלטו שני תקנים בסוף השנה, ואתה תראה את זה מעודכן  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 במהלך, 

 מוטי, הבחורה הזאת עובדת מצטיינת.  מר מאיר חלבי:

 נכון.  גב' אלינור מטלון:

, איך 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4 ,3, 2, 1אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ? 17פתאום יצא 

 יעקב הולך.  גב' אלינור מטלון:

 אני עובר לסעיף הבא. .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17 מר מוטי ששון:

 

 .2021לשנת  1אישור דו"ח רבעוני  .31

 הראשון. בבקשה, אסתי. לתקופה, לרבעון  2021דו"ח רבעוני לשנת  מר מוטי ששון:

 3-. זה הדו"ח שמסכם את ה5אז ככה, שוב, אני מפנה אתכם לעמוד  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

. עדיין אנחנו תחת הקורונה בשלב הזה. עוד לא, 2021חודשים הראשונים של 

אתם רואים את סך כל ההכנסות שהיו גבוהות  5המשק עוד לא נפתח. בעמוד 

מיליוני שקלים,  380תקופה, הן עומדות על מהתקציב היחסי ל 6%-בכ

מיליוני  369-מהתקציב היחסי, הסתכמו ב 3%-וההוצאות היו גבוהות בכ

מיליוני שקלים.  11שקלים. סך הכל סיימנו את הרבעון הראשון בעודף של 

, 6מיליוני שקלים. ואני בעמוד לאחר מכן, בעמוד  74יש לנו עודף מצטבר של 

מיליוני שקלים. זה  148-רבעון הראשון שהגיעו לאז רואים את ההכנסות ב

בעיקר בגלל השורה הראשונה של הלוואות שנלקחו לטובת הפיתוח. 

מיליוני שקלים, וסיימנו את הרבעון עם  41-ההוצאות בתקופה הזאת הגיעו ל

 מיליוני שקלים.  107עודף זמני בתקציב הפיתוח של 
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 שאול רגע. הלוואת מאיפה? אם אפשר ל גב' אלינור מטלון:

 מבנקים. הלוואות לזמן ארוך. קרנות,  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

דיברנו על הנושא של הבנייה, בנייה של בתי ספר בנושא של הבנייה צפונה,  מר מוטי ששון:

 מחלף חולון מזרח, בנייה צפונה. 

וני שקלים מילי 396נכון. סיימנו בעצם את התקופה עם עודף זמני של  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

מיליוני שקלים. סך  106בתקציב הפיתוח, ובקרנות הפיתוח יש לנו יתרה של 

.. כלכליות או מטלות ממלכתיות חדשות במהלך .הכל, מתוך הנחה שלא יהיו

שיגרמו לאיזושהי פגיעה בהכנסה או הגדלה של הוצאה, אנחנו נצליח  2021

 ללא גירעון.  21לסיים את שנת 

, 3, 2, 1? בבקשה, מי בעד? 2021מי בעד אישור הדו"ח הרבעוני לשנת אוקי,  מר מוטי ששון:

. אין נגד, אין 17, וסברלו, אז 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4

 אני עובר לסעיף הבא.   אושר.נמנעים. 

 

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .32

ש"ח קיבלנו כרגע כסף,  486,400עדכון התקציב הרגיל. סך הכל השינוי זה  מר מוטי ששון:

 ממה נובעת התוספת? 

אז יש לנו כאן מספר עדכונים. כמו שאתם קרן קרב, העירייה עוברת לתל"ן.  מר רחמים בינוני:

 לתלמיד.  340מיליון בשנה,  5אנחנו ניתן, העירייה נותנת כאן הקצבה של 

.. בסדר, אני רוצה לשאול על זה. .דיין, רגע, רגע, סליחה. טוב ששמתםוע גב' נעה צ'פליצקי:

סליחה, אבל אין אישור גבייה בכלל, למה בתי הספר מקבלים דרישות 

תשלום על תל"ן? מה פתאום בתי הספר מקבלים עכשיו דרישת תשלום על 

 תל"ן, שאין שום, 

 אין קרב, אז מה את רוצה?  מר מוטי ששון:

 אז על תל"ן,  י:גב' נעה צ'פליצק

 מה שיצא להורים,  גב' יונת דיין:

 נראה לך אנחנו עובדים בניגוד לחוק? נו באמת.  מר מוטי ששון:

 אתה אולי לא, בתי הספר כן.  גב' נעה צ'פליצקי:

מה שיצא להורים זה מכתב שיאשרו שהם מתכוונים לשלם שנה הבאה את  גב' יונת דיין:

 התל"ן. 

 שקלים.  350גבייה של ...  גב' נעה צ'פליצקי:

 כן. בקרן קרב לא משלמים?  מר מוטי ששון:
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 כמו שהיה בקרן קרב. דובר:

סליחה, אבל תל"ן, אבל סליחה, קרן קרב זה היה עירוני. תל"ן הוא משהו  גב' נעה צ'פליצקי:

של משרד החינוך. אם לא הייתה ועדת חינוך, כשלא הייתה בכלל ממשלה, 

 שר לבקש מהורים לשלם את זה? שלא מאשרת תשלומים, איך אפ

 את אומרת שעוד אין תקרת סכום לשנה הבאה של ועדת החינוך?  גב' יונת דיין:

 שקלים? על מה?  350.. .ברור. גב' נעה צ'פליצקי:

אני לא יודע, אני יודע שזה מה שביקשה אריאלה, להכניס תל"ן במקום קרן  מר מוטי ששון:

ונתנו לקרן הקרב, החלק של העירייה,  קרב. ואנחנו אמרנו, כל מה שאישרנו

 יינתן פה. 

 מה ההבדל ביניהם?  דובר:

 , 40%שהם תומכים. הם היו  8%כי הם התחילו לרדת, הגיעו לרמה של  מר מוטי ששון:

 אין בעיה להסכמה,  גב' נעה צ'פליצקי:

 , עכשיו הם ביטלו. 8%-9%-אז הם הורידו את זה, ירדו ל מר מוטי ששון:

 אין בעיה להסכמה עקרונית.  צ'פליצקי:גב' נעה 

 ביטלו. אם ביטלו, אני לא אעשה, לא אאפשר,  מר מוטי ששון:

 יונת, אני,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני מאפשר לילדים לעשות תוכנית אחרת, זה הכל. מר מוטי ששון:

 באותו סכום. באותו סכום גם.  דובר:

 כן. באותו סכום שהעירייה החליטה.  מר מוטי ששון:

אז אל תקראו לזה תל"ן. אל תקראו לזה תל"ן, תקראו לה בשם אחר. תל"ן,  גב' נעה צ'פליצקי:

 יש לו, באישור, 

 אבל אנחנו מבינים. אנחנו לוקחים תוכנית שבערים אחרות עושים אותה.  מר מוטי ששון:

 נכון, זה בסדר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו עושים בעיר חולון את זה.  :מר מוטי ששון

 זה בסדר שעושים אותה, בכפוף לאישור של ועדת החינוך של הכנסת. גב' נעה צ'פליצקי:

 אם הם לא ישלמו ההורים, גם הילד ישלם, מה.  מר מוטי ששון:

 הם לא אמרו שהם לא רוצים לשלם. אני שואלת,  גב' נעה צ'פליצקי:

 ניגוד לחוק. אם, זה לא יהיה ב מר מוטי ששון:

 אבל היא אומרת שלא צריך לגבות בכלל.  :2דובר 
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 אני אומרת, כרגע, גב' נעה צ'פליצקי:

 אז אני אומר, אם זה בניגוד לחוק אז לא יהיה.  מר מוטי ששון:

 אמרתי, כרגע אין אישור לגבות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 קודם כל, כרגע לא גובים. גב' יונת דיין:

 הוצאתם את זה, אבל שלחתם,  :2דובר 

 כן. הכל מתואם עם משרד החינוך.  מר מוטי ששון:

 שלחו מכתבים להורים, שביקשו מהם לאשר,  גב' יונת דיין:

 גובים או לא גובים? לא הבנתי.  :2דובר 

 תקשיב, אני יודעת מההורים שביקשו מהם לשלם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 ומרת לך. אבל רגע, נעה, תקשיבי מה שהיא א מר מוטי ששון:

כרגע לא גובים. כרגע נשלחו מכתבים להורים שמבקשים את האישור שלהם,  גב' יונת דיין:

למעשה את התחייבות שלהם לשנת הלימודים הבאה, לשלם את ההשתתפות 

 בתל"ן. אני לא יודעת, אני מודה שאני לא בדקתי ואני לא יודעת, 

ת ההסכמה. אין הסכמה, לא יהיה. מכתב, היא אומרת לך מכתב שהוציאו א מר מוטי ששון:

 נו, מה קרה. 

שקלים או לא. אבל אנחנו אומרים פה מפורשות,  350לא יודעת אם צוין שם  גב' יונת דיין:

ואני גם כתבתי לעצמי לבדוק את זה, שאנחנו לא נגבה שקל מעל למה 

 שוועדת החינוך של הכנסת תאשר. חד וחלק. 

 .. .חבר'ה, מר מוטי ששון:

 מוטי, נשאר את האישור הזה בכפוף לבדיקה על מה שהיא אמרה.  חלבי:מר מאיר 

"... תל"ן לשנת הלימודים מתחייבים לשלם את העלות על סך, שנתית של  גב' נעה צ'פליצקי:

 שקלים. ישתתף, לא ישתתף". אין בעיה לאשר. את מבינה את ההבדל?  350

 א יהיה. תקשיבי, אם הם לא רוצים, לא רוצים, ל מר מוטי ששון:

זה כמו השאלת ספרים. אני מתחייב שאני אשתתף, ברגע שוועדת החינוך  גב' נעה צ'פליצקי:

 , 300-או את ה 280-תאשר את ה

 , -אז אמרתי, אם זה לא יאושר, לא נקיים את ה מר מוטי ששון:

 ... כולם בעד.  מר מאיר חלבי:

 לא, לא, זה ממש לא.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה בעד? עוד לא סיימנו אתה התקציב.  ן:גב' אלינור מטלו
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חבר'ה, לא נעשה שום דבר בניגוד לחוק. מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת,  מר מוטי ששון:

2021. 

 רגע, זה כל העדכון? רק זה? לא.  גב' אלינור מטלון:

 יש שאלו? תשאלו, אני אענה.  מר רחמים בינוני:

 יש עוד עדכונים.  גב' אלינור מטלון:

 אבל התחלת להגיד קצת על זה, תספר לנו.  דובר:

אני אספר, אין בעיה. זה אתם ראיתם בצד ההכנסות. בצד ההוצאות, כפי  מר רחמים בינוני:

 שניתן לראות, יש כאן מספר עדכוני תקנים בהתאם לוועדות תקינה. 

 מה קרה שקפצנו כל כך הרבה תקנים?  :3דובר 

, העירייה, העיר גדלה ויש פה תקנים, אתה רואה, נוסף כל התקנים האלה מר רחמים בינוני:

 עוד רובע לניקיון. פשוט זה לתת שירות יותר טוב, 

 לא, זה נהדר. שיהיה מיליון תקנים, כן?  :3דובר 

 השאלה למה לא ידענו את זה בהתחלה שאישרנו את התקציב, מהתחלה?  מר בר שי:

 , -מקבל תקנים ממשרד האם אתה מקבל עכשיו, פתאום אתה  מר מוטי ששון:

יש פה, גם משרד הרווחה, שקיבלנו חלק מהתקנים על חשבונם. העירייה  מר רחמים בינוני:

 נותנת, 

 אז זה היה הכנסות מהזה.  מר בר שי:

.. הכנסות לתת שירות יותר לתושבים. יש פה, פשוט, אתה רואה לפי .כן. יש מר רחמים בינוני:

 הצורך ומעדכנים אותו. 

 שי, שר האוצר שואל את רחמים איך לבנות תקציב.  חלבי: מר מאיר

 רחמים, כמה נשאר בקרן העודפים? כמה כסף יש בקרן עודפים?  גב' אלינור מטלון:

אז אני אגיד. אתה בדיוק שאלת, ואני אגיד את זה. אנחנו, כרגע, עיריית  מר רחמים בינוני:

 מיליון מקרן עודפים.  28, ניצלנו כרגע 2021חולון, בשנת 

 שכמה היא הייתה?  מר בר שי:

 4-אנחנו תקצבנו לרגיל ו 24, ראית. מה שהיה רשום בזה. 60-, מה? כ24 מר רחמים בינוני:

מיליון לתב"רים. כל פעם שאנחנו נותנים את העדכונים זה לשם. כלומר, 

 לא נשארים, אנחנו משתמשים בהם,  60-, ה60-כשאתם רואים את ה

 גם זה, למה אנחנו לא עושים את זה מראש ופתאום,  שי: מר בר

 איך אתה יודע?  מר מוטי ששון:
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אתה לא יודע. אתה רואה, רק במאי, ביוני היא יודעת כמה כסף יש לה בקרן  מר רחמים בינוני:

 עודפים. 

.. .לא, אבל נגיד עכשיו ההטבה היפה הזאת שאנחנו נותנים על הבריכות, אז מר בר שי:

 ודפים. מקרן ע

 נכון. אז הנה, אתה רואה שיש לך עודפים, ואז ראש העיר אומר, "אני נותן",  מר רחמים בינוני:

 גם הקייטנות וגם הזה.  מר בר שי:

 כן. מה קרה?  מר מוטי ששון:

 אפשר להעביר כסף שם לבנייה של שבט עתיד. שמעתי שחסר.  גב' אלינור מטלון:

 תקציב שוטף. זה יתרות מהתקציב השוטף, אלינור.  יש תקציב פיתוח ויש מר מוטי ששון:

לגבי קרן תל"ן אם אפשר, מה שמחליף את קרן קרב, אז גם להכניס את זה  מר ראובן קייקוב:

 , -לכל בתי הספר בעיר, בסדר? ולא רק ל

 רחמים, כמה תקנים יש?  גב' אלינור מטלון:

 קי, מי בעד, .. או.זה מינהל החינוך שעושה. דבר איתם, מר מוטי ששון:

 כן, זה יוצא לא ממינהל החינוך, זה יוצא מהממשלה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 פה אחד. פה אחד.  מר מאיר חלבי:

הן בצד , ₪. 1,485,564,942, 2021אוקי, מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ההוצאות והן בצד ההכנסות? מי בעד? 

 בעד. מי נגד? מי נמנע?  14, 13

 אני נמנעת,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני עובר לסעיף הבא.  . אושרנמנעים.  3, ההסתייגות שלך נכנסת. 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 לא תקצבנו בכלל הכנסות מתל"ן. לא תקצבנו הכנסות מתל"ן. מר בר שי:

 אין הכנסות מתל"ן.  מר רחמים בינוני:

 אז בדיוק. אז אין מה,  י:מר בר ש

.. העירוניות, שבשנתי זה .אני אומר, אין פה הכנסות מתל"ן. יש פה רק את מר רחמים בינוני:

 מיליון,  5יהיה 

 בדיוק, אז על מה, רק להבין על מה ההסתייגות פשוט.  מר בר שי:

 מה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 בהכנסות. כאילו, על מה ההסתייגות? זה לא נכנס  מר בר שי:

 היא רוצה להסתייג, בסדר?  מר מוטי ששון:
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תקשיב, כשאני מצביעה על משהו ומחר ישאלו אותי "למה הצבעת על  גב' נעה צ'פליצקי:

 .." אני רוצה לדעת שלא הצבעתי על זה. .תל"ן

 

 עדכון. – 2021תקציב רגיל לשנת  .33

-כתוב כאן, "עדכון מה? 2021חברים, מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 ש"ח? תגיד להם. 700,000-" ש"ח. בבקשה, מאיפה ה700,000, עוד 30.6.2021

יש כאן, לטובת ההשתתפות בנופשונית. כמו שראיתם, העיר נותנת הנחות  מר רחמים בינוני:

 700,000גם לילדים, גם לחיילים על נופשונית, ואנחנו לקחנו מקרן עודפים, 

 הזה.  ש"ח נתנו לטובת הנושא

, 2, 1בבקשה, מי בעד? . ₪ 1,486,268,942-אוקי, מי בעד? התקציב מעודכן ל מר מוטי ששון:

בעד. מי נגד? מי נמנע? בבקשה, הצעירים  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3

אוקי, אני עובר לסעיף הבא. אני עובר לתב"רים. בבקשה, . אושרנמנעים. 

 רחמים.

 

 אישור תבר"ים. .34

לפי מקורות המימון שאתם רואים , ₪ 6,909,000תוספת תקציב לאישור, זה  מוטי ששון:מר 

 עכשיו. בבקשה. 

קיבלנו הרשאות מהמשרד להגנת הסביבה, אתם רואים פה את הפרויקטים,  מר רחמים בינוני:

מהמשרד להגנת הסביבה. יש פה לטובת תכנון שביל  50%עירוני,  50%שזה 

חם בגין, אתם רואים את זה גם בדרכים, ויש גם, אופניים בציר גולדה ומנ

זה נמצא גם בנושא הזה של הגנים ונוף. יש לנו ניהול בקרת פרויקטים 

לאומיים. יש פה פרויקטים מאוד גדולים שיהיו בעיר, מהיר לעיר, אופנידן, 

, ולעשות בקרה על כל -רכבת קלה, ולכן העירייה רוצה לנהל ולפקח על כל ה

 הפרויקטים. 

.. מנהלת כלל .לעשות את זה באמצעות העירייה? העיר תעשה את זה? או ראובן קייקוב: מר

 ארצית שתעשה את זה? 

לא, לא, אגף, מינהל תשתיות יעשה את זה, אבל הוא ייקח לעצמו את  מר רחמים בינוני:

המפקחים ואת היועצים לעשות את הפיקוח על הדברים האלה. בסדר? יש 

ו שאתם רואים, נפלו אריחים בבית ספר אריאל פה נושא של הנגשות, כמ

 . כרגע העירייה מקצה את הכסף במקביל, 1.5שרון. התיקון זה 

 וואו בית חדש, איך זה? מה זה, זה בית חדש.  דוברת:

 שנים.  8... כי עברו  גב' יונת דיין:
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, העירייה לספטמבר 1-.. אבל כדי לתת קודם כל את הטיפול, ה.לא, העירייה מר רחמים בינוני:

 מקצה את הכסף. במקביל העירייה פונה לקבלנים, 

 ..? .? לאריחים? מה, זה כנסיית1.5מה  מר שחר האס:

צריך להוריד את האריחים, כי אחד נפל, אתה לא יכול להשאיר כבר את  מר רחמים בינוני:

 .. יש פה עבודה, .כולם,

 חדשים. אז מורידים את כל האריחים ולא שמים  גב' אלינור מטלון:

 שמים.  מר רחמים בינוני:

 למה שמים חדשים? תורידו אותם לגמרי.  גב' אלינור מטלון:

 שלא יהיה אריחים.  דוברת:

 מיליון לתת.  1.5לא, לא עושים אריחים יותר. למה אין לנו עוד  גב' אלינור מטלון:

.. .מזגנים בבתי הספר, הצטיידות כן. בסדר. יש פה, אתם רואים, להתקנת מר רחמים בינוני:

 ש"ח.  500,000קיבלנו מביטוח לאומי 

יופי. ורגע, ומה עם ניקוי וצביעה של אולם הפחים שאמור לרדת? אז לא  גב' אלינור מטלון:

 הבנתי. אנחנו צובעים או שהוא נשאר? 

 לא, לא, לא. ניקוי וצביעה במרחב הציבורי זה לא, מה?  מר רחמים בינוני:

 צביעת חזית אולם הפחים, רשום בצד שמאל. אז אמרנו, אמרו מורידים.  ינור מטלון:גב' אל

לא, כי יש שם, אם זה ירד, זה לא יצבע. פשוט יש שם לפעמים כל מיני גרפיטי  מר רחמים בינוני:

 שעושים שם וזה לא נראה יפה. 

 שקל?  70,000 גב' אלינור מטלון:

 הבניין.  אבל גם הולכים להוריד את מר שחר האס:

 אם הבניין ירד, זה,  מר רחמים בינוני:

 לא מחר מורידים אותו, ייקח זמן, על מה אתם מדברים.  מר מוטי ששון:

זה לא יהיה מחר ולא מוחרתיים. פשוט לחזות של העיר, אתה רוצה שהעיר  מר רחמים בינוני:

 תראה יפה, 

 תוספת. , זה 50? תוספת. תוספת. לא רק 70,000 גב' אלינור מטלון:

אוקי, התחלתם להחליף את הכספים. אוקי, מי בעד אישור תקציב התב"ר  מר מוטי ששון:

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 6,909,600עם תוספת של 

 אני עובר לסעיף הבא.   .אושרבעד. אין נגד, אין נמעים.  17, 16, 15, 14
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שכר  %30ש העיר, משרת אמון, בשכר עד מינוי מר טל קירשנבאום לנהג רא .35

 בכירים.

שכר  30%אישור טל קירשנבאום כנהג ראש העיר במקום ויקטור, בשכר של  מר מוטי ששון:

 בכירים. 

 יש לי שאלה מאוד קריטית. האם הוא עדיין יחלק חומר? גב' אלינור מטלון:

 הוא לא יכול לעשות שום דבר.  דובר:

 ני לא מאשרת את זה. לא? אז א גב' אלינור מטלון:

בעד. אין נגד,  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 .אושראין נמנעים. 

 

 מינויו של עו"ד אברהם יקוטי כחבר וועדת ביטחון במקום מר שי קינן. .36

 ... נציגים בוועדת ביטחון, חילופים של,  מר מוטי ששון:

 שי קינן עוזב,  יונת דיין:גב' 

 .. מי בעד? .שי קינן, במקומו מר מוטי ששון:

 רגע, מה הסעיף שוב?  מר בר שי:

 ... מי זה עורך הדין אברהם הזה?  גב' אלינור מטלון:

 לא יודע מי זה.  מר מוטי ששון:

 נציג ציבור.  גב' נעה צ'פליצקי:

 נציג ציבור. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 חבר ועדת ביטוח לא אמור להיות אבל חבר מועצה במקום,  מטלון:גב' אלינור 

 , מה איתכם? מה איתכם, הצעירים?14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 בעד.  דוברת:

 אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17, 16, 15, 14 מר מוטי ששון:

 

 וועדת מכרזים במקום שירלי לביא ציון, מינוי חבר המועצה מר שי קינן כחבר ב .37

 החלפה בין שירלי אל שי קינן בוועדת מכרזים. שירלי עוזבת, שי נכנס.  גב' יונת דיין:

 מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מינוי של שי קינן במקום שירלי בוועדת מכרזים.  דובר:



 534 פרוטוקול 04.07.2021–ליום  40מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

62 
 

 במקום שירלי, לא זה,  גב' אלינור מטלון:

 ום. לא, לא, במק גב' יונת דיין:

 פנימי, לא רוטציה.  גב' אלינור מטלון:

בעד. אין נגד,  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אושר.אין נמנעים. 

אוקי, גם את גליה צריך למנות במקום אילן, שביקש לסיים את תפקידו  מר יוסי זיידה:

של גליה עומרד לוי, חברה בוועדת מכרזים בוועדת מכרזים. אז מינויה 

 במקום אילן גזית. 

 , 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ... לא מצביע, מוטי. הוא לא מצביע.  דוברת:

 בעד,  17 מר מוטי ששון:

 במכרזים שי נכנס במקומך,  מר יוסי זיידה:

 ... אתם רוצים להחליף, שחר?  מר מוטי ששון:

 כי אנחנו נתנו, כן, מר שחר האס:

 אבל שי נכנס במקום שירלי. גב' יונת דיין:

 שי נכנס במקום שירלי, הוא לא יכול להיכנס,  מר יוסי זיידה:

 אז הם צריכים מישהו אחר.  גב' אלינור מטלון:

 תביא מישהו אחר,  מר מוטי ששון:

 א קריטי. .. בואו נשאיר את זה, בסדר. זה ל.מינויה של שירלי במקום? מר יוסי זיידה:

 אין בעיה, בינתיים אנחנו נשארים שניים.  גב' אלינור מטלון:

 

 אישור נציגי העירייה בהנהלת רשת קהילה ופנאי מוטי ששון, איריס צור. .38

 ואישור נציגי העירייה בהנהלת רשת קהילה ופנאי מוטי ששון, איריס צור.  מר יוסי זיידה:

יושבים כידוע גם מוטי ששון ואיריס צור, בהנהלה של רשת קהילה ופנאי  גב' יונת דיין:

מנהלת הרווחה. נתבקשנו מוועדת המינויים במדינה לחזור ולאשרר אותם, 

כי עברה הקורונה ומשהו שם נפל בין הכיסאות. אז אנחנו מבקשים רק את 

 האישור. 

 לא הבנתי, אז בעצם מוטי הוא יושב בהנהלת רשת קהילה ופנאי?  גב' אלינור מטלון:

 כן. כל השנים.  מוטי ששון:מר 
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 ואיריס צור כנציגת עובדי העירייה. זאת אומרת, עובדת העירייה.  גב' יונת דיין:

 שנים ישבתי, זה לא חדש.  מר מוטי ששון:

 ,-ומבקשים לאשרר את ה וסי זיידה:מר י

עד. אין נגד, ב 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 מה עוד?  אושר.אין נמנעים. 

 תודה רבה.  מר יוסי זיידה:

אלינור, אתם מוזמנים כולכם עכשיו, יש, אנחנו מצדיעים לבית החולים  מר מוטי ששון:

 וולפסון על העבודה. מי שרוצה לבוא, מוזמן. הישיבה נעולה.
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